
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS
KÖZGYŰLÉSE

III-4234-5/2013.
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlésének  2013.  április  18. napján  09.00 órai 
kezdettel a Polgármesteri Hivatal Közgyűlési termében (Miskolc, Hunyadi u. 2.sz.) 
megtartott üléséről.

Jelen vannak: Dr. Kriza Ákos, Bazin Géza, Benczés Miklós, Eperjesi Erika, Fedor Vilmos, Fodor 
Zoltán, Földesi Norbert, Gazdusné Pankucsi Katalin, Dr. Gonda Géza, Jakab Péter, 
Katona Ferenc, Dr. Kiss János, Kovács Józsefné, Dr. Kovács László,  Dr. Mokrai 
Mihály,  Molnár  Péter, Dr.  Nánási-Kocsis  Norbert, Dr.  Nehéz  Károly,  Pakusza 
Zoltán, Seresné Horváth Zsuzsanna,  Dr. Simon Gábor, Soós Attila, Szabó Sándor, 
Takács Gábor, Dr. Tompa Sándor, Dr. Zsiga Marcell

Később érkezett: Bartha György, Szegedi Márton, Varga Gergő

Tanácskozási joggal jelen van: Kiss Gábor alpolgármester, Pfliegler Péter alpolgármester

Meghívottak: Pálffy Kinga és Olajos László Miskolc Holding Zrt., Szélyes Domokos MIK Zrt. és 
Miskolci Városgazda Nonprofit  Kft.,  Kókai Ernő MVK Zrt.,  Galambos Péter és 
Balajti  Péter  MIVIZ  Kft.,  Nyíri  László  MIHŐ  Kft.,  Dr.  Schweickhardt  Gyula 
Energie  AG Miskolc  Kft.,  Bodnár  László  Miskolci  Turisztikai  Kft.,  Perecsenyi 
Attila  Régió  Park  Miskolc  Parkolási  Kft.,  Lengyel  Katalin  Miskolci 
Városfejlesztési Kft. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszönti  a Közgyűlésen megjelent vendégeket,  érdeklődőket,  a 
nemzetiségi önkormányzatok elnökeit, az elektronikus és az írott sajtó képviselőit, képviselőtársait. 
Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív szerint megjelent 26 fő, így a Közgyűlés 
határozatképes, amit megnyit.
Tanácskozási joggal jelen vannak Kiss Gábor és Pfliegler Péter alpolgármester urak.

Az  elmúlt  Közgyűlés  óta  eltelt  időszak  két  nagyon  fontos  eseményéről  szeretné  tájékoztatni  a 
testületet és a miskolci polgárokat.
Köszönetet  mond  azoknak  –  a  Városgazda  munkatársainak,  közmunkásoknak,  miskolci 
polgároknak -,  akik  segítettek munkájukkal,  tevékenységükkel  abban,  hogy a nagy mennyiségű 
csapadék ellenére ne legyen gond az idei évben. Tavasszal háromszor annyi csapadék esett, mint 
szokott – a Szinva és a Sajó területén -, ha nem végzik el a munkát, akkor a három évvel ezelőtti 
események valószínűleg megismétlődtek volna. 
Ezt  követően  a  fészekrakós  üggyel  összefüggésben  is  tart  összefoglalót.  Két  nappal  ezelőtt  – 
közgyűlési felhatalmazásra - aláírták a követelések kivásárlásáról szóló szerződést, így közel 200 
lakás esetében Miskolc rendelkezik a követelésekkel,  tehát elindulhat  a végrehajtás szakasza.  A 
vezetés mindent megtesz azért, hogy ez minél hamarabb lezáruljon. Augusztus végén, szeptember 
elején lehet az az időpont, amikor elkezdődhetnek a kilakoltatások. Reményét fejezte ki az iránt, 
hogy az őszi Közgyűlésen már komoly előrehaladásról tud majd beszámolni.

Bejelenti, hogy a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kell dönteniük.

1



- Megérkezik Bartha György és Szegedi Márton képviselő úr -

1.     sürgősségi   előterjesztés  :  Javaslat a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 
hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 56/2001. (XII.12) sz. 
önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Pfliegler Péter alpolgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

2.     sürgősségi   előterjesztés  :  Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális 
szolgáltatásokról és azok igénybevételéről szóló 21/2010. (VI.30.) 
számú önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

3.     sürgősségi   előterjesztés  :  Javaslat a lakosság közüzemi költségeinek mérséklésére irányuló 
kormányzati intézkedések támogatására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

4. sürgősségi   előterjesztés  :  Javaslat Miskolc Város Környezetvédelmi és Energiahatékonysági 
Közalapítvány megszüntetéséhez való hozzájárulás megadására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

5. sürgősségi   előterjesztés  :   Javaslat  a  Miskolci  Önkormányzati  Rendészet   Szervezeti  és 
Működési Szabályzatának jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
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6. sürgősségi   előterjesztés  :   Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város és  Jekatyenburg város 
közötti szándéknyilatkozat jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

7.   sürgősségi előterjesztés  :   Javaslat  a  Miskolc  Holding  Önkormányzati  Vagyonkezelő 
Zártkörűen  működő  Részvénytársaság  jegyzett  tőkéjének 
felemelésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt   ülés     napirendjére   felvette  .

8. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  a  Miskolci  Sportholding  Kft.  megalapítására,  valamint 
kapcsolódó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt   ülés   napirendjére felvette.  

9. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  Magyar  Labdarúgó  Szövetség  által  meghirdetett 
Pályaépítési  Program  IV.  ütem  pályázatának  benyújtására  és 
önrész biztosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt   ülés   napirendjére felvette.  

10. sürgősségi előterjesztés – zárt ülésre: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata, a MIK Zrt, valamint a BOSCH cégcsoport 
között megkötött Letelepedési Szerződés 3. számú módosításának 
jóváhagyására
Előterjesztő: Pfliegler Péter alpolgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.
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11. sürgősségi előterjesztés – zárt ülésre: Javaslat hozzájárulás megadására, a Miskolc 
Térségi Konzorcium tagönkormányzataival történő új gazdasági 
társaság megalapításához
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 0 nem szavazattal, 9 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A meghívó  szerinti  nyílt  ülésre  tervezett  7.  napirendi  pont 
tárgyalását  :  „Javaslat  a  Miskolci  Önkormányzati  Rendészet  vezetői  munkakörére  kiírt 
pályázat elbírálására, vezetői álláshely betöltésére” az érintettek kérésének megfelelően, zárt ülés 
keretén belül javasolja tárgyalni.
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 25 igen, 3 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az SZMSZ 28. szakaszában foglaltak alapján a tárgyalási sorrend 
megállapításához  első  javaslata,  hogy  amennyiben  megérkezik  a  jekatyerinburgi  delegáció, 
fogadása és köszöntése érdekében megszakítják munkájukat.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Második javaslata, a költségvetéssel kapcsolatos, meghívó szerinti 
1. és 2. napirendi pontok összevont tárgyalás során kerüljenek megvitatásra.

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
a javaslatot elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Harmadik  javaslata, hogy  az  Önkormányzat  vagyonát  érintő  
napirendeket –  meghívó szerinti  4.  és  8.  napirendi pont,  szintén összevontan tárgyalja  meg a 
Közgyűlés.

A Közgyűlés 18 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
a javaslatot elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Negyedik  javaslata,  hogy  szintén  összevontan  tárgyalja  meg  a 
Közgyűlés  a  meghívó  szerinti  10.,  11.  és  a  12.  napirendi  pontokat  –  melyek  közhasznú  és  
közművelődési megállapodásokkal kapcsolatosak.

A Közgyűlés 17 igen, 11 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
a javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ötödik javaslata, hogy zárt ülésen belül, elsőként vitassák meg a 
meghívó  szerinti  17.  napirendi  pontot -  mely  Miskolc  Város  kitüntető  címeinek  és  díjainak  
adományozására vonatkozik  -,  mivel  ezen  előterjesztés  tárgyalásánál  a  nemzetiségi 
önkormányzatok elnökei is jelen lehetnek.
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A Közgyűlés 19 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Kéri, szavazzanak a napirendi javaslat elfogadásáról, figyelembe 
véve a tárgyalási sorrend kapcsán hozott döntéseket, valamint a napirendre tűzött sürgősségi 
előterjesztéseket is. 

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
az ülés napirendjét - figyelemmel a napirendre felvett sürgősségi 
előterjesztésekre és  az elfogadott  javaslatokra -  a  meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy  a  februári  ülésen 
elfogadott SZMSZ módosítása értelmében a „települési képviselő ügyrendi javaslatot tehet azzal a 
céllal,  hogy felhívja  az  ülést  vezető  elnök  figyelmét  az  SZMSZ-ben  foglalt  eljárási  szabályok 
megsértésére.  Ügyrendi  javaslatot  bármelyik  települési  képviselő  bármikor  1  percben  tehet, 
amelynek  elején  meg  kell  jelölnie  az  SZMSZ  azon  szakaszát,  vagy  bekezdését,  amelynek 
megsértésére  hivatkozni  kíván.  A Közgyűlés  a  javaslat  felett  vita  nélkül  egyszerű  többséggel 
határoz.”

Kéri képviselőtársait, hogy ügyrendi javaslataikat a fentiek figyelembe vételével tegyék meg.

NYÍLT ÜLÉS:

1. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
zárszámadási rendelet és kapcsolódó határozatok elfogadására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 7/2013. (III. 12.) 
önkormányzati rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3. Javaslat a lakások bérletéről szóló 25/2006.(VII.12.) önkormányzati rendelet 
módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4. Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012.
(XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

5. Javaslat Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Településszerkezeti  Tervének  (TszT) 
módosítására,  Miskolc  Történelmi  Avas  területére vonatkozó  Helyi  Építési 
Szabályzatról (HÉSZ) szóló 66/2003.(XII.9.) rendelet, és a Miskolc Megyei Jogú Város 
Építési Szabályzatáról (MÉSZ) szóló 21/2004.(VII.6.) rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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6. Javaslat a  Borsod-Abaúj-Zemplén  Megyei  Kormányhivatalnak  a  lakcímbejelentés 
helyi  szabályairól  szóló  38/2009  (XII.2.) számú önkormányzati  rendelettel  szemben 
benyújtott törvényességi felhívása elbírálására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

8. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és Miskolc Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala között  vagyonelemek tulajdoni és használati  jogviszonyának 
rendezésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

9. Javaslat a 11. számú ifjúsági fogorvosi körzet megszüntetésére

Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

10. Javaslat  a  BJKE  Borsodi  Jelnyelvi  és  Kommunikációs  Központ   Közhasznú 
Egyesülettel és a Rock-Suli Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

11. Javaslat az  Avasi  Gimnáziummal  kötött  Közművelődési  Megállapodás 
megszüntetésére,  valamint  az  Önkormányzat  és  a  Miskolci Kulturális  Központ 
Nonprofit Kft. között fennálló közszolgáltatási szerződés módosítására
Előterjesztő  :   Dr. Kriza Ákos polgármester

12. Javaslat a  Fügedi  Márta  Népművészeti  Egyesülettel  kötött  Közművelődési 
Megállapodás módosítására és a Fényi Gyula  Jezsuita Gimnázium és Kollégiummal 
Közművelődési Megállapodás megkötésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

13. Javaslat a Miskolc, Kis-Avas II. sor útleszakadás, a Kis-Avas I. sor támfal leszakadás 
és  a  Bábonyibérc  -  Újtelep  sor  21.  sz.  mögötti  partfal  leszakadás  helyreállítására 
vonatkozó vis maior  pályázatokhoz  szükséges  önrész  biztosítására,  valamint  a 
benyújtott pályázatok jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

14. Javaslat az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról (2012. év II. félév) szóló beszámoló 
elfogadására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

15. Beszámoló a 2012. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról
Előterjesztő: Dr. Csiszár Miklós jegyzőkönyv
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ZÁRT ÜLÉS:

7.  Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet  vezetői munkakörére kiírt pályázat 
elbírálására, vezetői álláshely betöltésére
Előterjesztő: Dr. Kriza  Ákos polgármester

16. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyekben 
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

17. Javaslat Miskolc város kitüntető címeinek és díjainak adományozására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

18. Javaslat a  Belváros-Diósgyőri  Óvodai  Gazdasági  Igazgatóság  igazgatója 
közalkalmazotti jogviszonyának megszüntetésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Sürgősségre felvett napirendek – nyílt ülésre:

1. Javaslat a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi 
közszolgáltatásról szóló 56/2001. (XII.12) sz. önkormányzati rendelet módosítására 
Előt  erjesztő:   Pfliegler Péter alpolgármester

2. Javaslat  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  szociális  szolgáltatásokról  és  azok 
igénybevételéről szóló 21/2010. (VI.30.) számú önkormányzati rendelet módosítására
Előt  erjesztő:   Kiss Gábor alpolgármester

3. Javaslat  a  lakosság  közüzemi  költségeinek  mérséklésére  irányuló  kormányzati 
intézkedések támogatására
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

4. Javaslat  Miskolc  Város  Környezetvédelmi  és  Energiahatékonysági  Közalapítvány 
megszüntetéséhez való hozzájárulás megadására
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

5. Javaslat  a  Miskolci  Önkormányzati  Rendészet   Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatának jóváhagyására
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

6. Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város és  Jekatyenburg város közötti 
szándéknyilatkozat jóváhagyására
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester
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7. Javaslat  a  Miskolc  Holding  Önkormányzati  Vagyonkezelő  Zártkörűen  működő 
Részvénytársaság jegyzett tőkéjének felemelésére
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

8. Javaslat a Miskolci Sportholding Kft. megalapítására, valamint kapcsolódó döntések 
meghozatalára
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

9. Javaslat  Magyar Labdarúgó Szövetség  által  meghirdetett  Pályaépítési  Program IV. 
ütem pályázatának benyújtására és önrész biztosítására
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

Sürgősségre felvett napirendek – zárt ülésre:

10.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata, a MIK Zrt, valamint a BOSCH 
cégcsoport között megkötött Letelepedési Szerződés 3. számú módosításának 
jóváhagyására
Előt  erjesztő:   Dr. Kriza Ákos polgármester

11. Javaslat hozzájárulás megadására, a Miskolc Térségi Konzorcium 
tagönkormányzataival történő új gazdasági társaság megalapításához
Előt  erjesztő:   Pfliegler Péter alpolgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester:  A  nyílt ülésre felvett, meghívó szerinti 1.  és 2.  napirendi pont 
tárgyalásával folytatják munkájukat.

- Megérkezik Varga Gergő képviselő úr -

1. napirend tárgya: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzat elismeréseinek 
alapításáról  és  adományozásuk  szabályairól  szóló  38/2004.  (XI.10.) 
önkormányzati rendelet módosítására

2. napirendi pont: Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 7/2013. (III. 
12.) önkormányzati rendelet módosítására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri Farkasné Hadházi Ildikó főosztályvezető asszonyt, hogy 
tegye meg szóbeli kiegészítését.

(Az MSZP-frakció tagjai jelzik Polgármester Úr felé, hogy még a tájékoztatás megkezdése előtt  
ügyrendi javaslattal szerettek volna élni, melyet jeleztek, de nem kaptak szót.)
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Tájékoztatót projektoron kivetített diagramokkal prezentálja.

Farkasné  Hadházi  Ildikó: Az  államháztartásról  szóló  törvény  rendelkezései  szerint  az 
önkormányzat  költségvetési  rendeletét  negyedévenként,  a  döntése  szerinti  időpontokban 
módosíthatja. A miskolci önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének módosítása azért vált 
aktuálissá,  mivel  a  Miskolci  Önkormányzati  Rendészet,  mint  önállóan  működő  és  gazdálkodó 
költségvetési szerv, év közben kezdi meg működését. A Magyar Államkincstár tájékoztatása szerint 
a szükséges fedezetet a 2013. évi eredeti költségvetésben a közterület-felügyeleti és önkormányzati 
rendészeti  feladatokat  március  31-éig  ellátó  Polgármesteri  Hivatal  költségvetésében  kellett 
szerepeltetni.  Ugyancsak aktuálissá tette  a  költségvetési  rendelet  módosítását,  hogy a 2013. évi 
költségvetés előterjesztésekor még nem álltak rendelkezésre teljes körűen az információk az idei 
évtől  az  önkormányzat  fenntartásába  kerülő,  két  volt  megyei  fenntartású  kulturális  intézmény 
költségvetésének központi támogatását illetően.
A zárszámadás előtt  a  közgyűlés  év közben két  alkalommal  kapott  tájékoztatást  a  költségvetés 
végrehajtásáról.  Először  az  I.  félévi  adatok  alapján  szeptemberben,  majd  a  költségvetési 
koncepcióhoz kapcsolódóan december hónapban. A zárszámadás a jogszabályi rendelkezéseknek 
megfelelő  szerkezetben  és  tartalommal  készült.  Bemutatja  a  költségvetés  bevételi  és  kiadási 
előirányzatainak változását  és  a  módosított  előirányzatokhoz viszonyítva  ad számot  a  pénzügyi 
teljesítésről,  a  bevételek  és  kiadások  alakulásáról.  Az  előterjesztésben  külön  megjelenítésre 
kerülnek  a  működési  bevételek  és  kiadások,  a  felhalmozási  célú  előirányzatok  teljesítése,  az 
adósságszolgálat  kiadásai.  A  zárszámadás  bemutatja  az  önkormányzat  vagyoni  helyzetének 
alakulását, továbbá tartalmazza a pénzmaradvány elszámolást is.
A zárszámadás elfogadása rendeletalkotással történik. 
A zárszámadáshoz kapcsolódóan nyújtották be az önkormányzat egyszerűsített beszámolóját, 
melynek elkészítését kormányrendelet írja elő. Az egyszerűsített beszámoló elfogadása 
határozathozatallal történik. 
A Közgyűlés 2012. évben hozott határozatának megfelelően a zárszámadáshoz kapcsolódóan kerül 
a testület elé a 2011. évi ÁSZ ellenőrzéssel összefüggésben elfogadott intézkedési terv időarányos 
végrehajtásáról szóló tájékoztató. Ennek elfogadásáról szintén határozat formájában dönt a Tisztelt 
Testület. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Főosztályvezető Asszony tájékoztatását. 
Ügyrendi javaslatot kíván tenni Földesi képviselő úr, megadja neki a szót.

Földesi Norbert: Korábban jelezte ügyrendi hozzászólási szándékát, jelenleg már okafogyottá vált.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Mind a két előterjesztéshez előterjesztői módosító indítványt 
nyújtott be.

Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.

Bizottsági vélemények:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: támogatta a rendelettervezet és a határozati javaslatok elfogadását is.
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta a rendelettervezet és a határozati 

javaslatok elfogadását is. 
• Egészségügyi és Szociális Bizottság: a rendelettervezet és határozati javaslatok elfogadását 

egyaránt támogatta.
• Oktatási,  Kulturális,  Turisztikai,  Ifjúsági és Sport Bizottság: a  rendelettervezet  és 

határozati javaslatok elfogadását egyaránt támogatta.
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A napirendi pontok feletti vitát megnyitja.  Hozzászólásra 
jelentkezett képviselőtársainak adja meg a szót.

Jakab Péter: Hozzászólásában elmondja, hogy a FIDESZ-KDNP és az MSZP  gazdaságpolitikája 
között – mint ahogyan azt már többször hangoztatta – nincs lényegi különbség. Véleménye szerint a 
mostani  városvezetés  ugyanúgy  folytatja  a  szocialisták  által  elkezdett  hitelfelvételre, 
megszorításokra  épülő  gazdaságpolitikát  ahelyett,  hogy  -  megfogadnák  a  Jobbik  többször 
hangoztatott tanácsát - megkezdenék a forrásteremtő városgazdálkodást. A 2012. évi költségvetés 
kiadásainak  a  12%-át   hitelből  finanszírozta  a  városvezetés,  57%-át  EU-s  állami  forrásból,  a 
fennmaradó 31%-ot képezte  a saját forrás. 
A beruházások  finanszírozásánál   még  rosszabb  a  helyzet,  itt  a  saját  forrás  mindössze  4%. 
Amennyiben az  állam nem vállalja  át  Miskolc  jelentős  adósságállományát,  akkor  a  város  most 
csődben lenne. 
A  forrásteremtő  gazdálkodás  ott  kezdődik,  hogy  miskolci  vállalkozásoknak  biztosítanak 
munkalehetőséget  a  miskolci  beruházásoknál.  Ma  sajnos   nem ez  történik,  ráadásul  a  jelenleg 
hatályos  adópolitika  is  rendkívül  kedvezőtlenül  hat  a  helyi  vállalkozásokra.  A  miskolci 
vállalkozások  teljesítőképessége  folyamatosan  romlik,  ezzel  párhuzamosan  az  értékteremtő 
munkahelyek  száma  is  csökken.  Próbálják  ezt  kompenzálni  –  egyfajta  sikerpropagandaként 
bemutatva – a közmunkaprogrammal, ami azonban nem egyenlő a minimális szinten biztonságot 
jelentő munkahellyel. A zárszámadás számai azonban azt mutatják, hogy ezekből a munkahelyekből 
jövőre sem lesz több, ezért nem tudják támogatni az előterjesztést. 

Dr. Kriza Ákos polgármester:  A forrásteremtő gazdálkodással kapcsolatban hangsúlyozza, hogy 
az  imént  bemutatásra  került,  hogy milyen  a  város  vagyona,  ami  jelen  pillanatban  olyan  nagy, 
amilyen még soha nem volt. Az adópolitikával kapcsolatban pedig hangsúlyozza, hogy a Jobbiknak 
is az a politikája, hogy a multinacionális cégek adóztatását fokozzák, az építményadó kiterjesztése 
ott történt meg. 

Dr. Mokrai Mihály:  Véleménye szerint a zárszámadás jól lett összeállítva, átlátható, így dicséret 
illeti meg a szakosztályt, a tartalmáról azonban az nem tehet. Öt alkalommal foglalkoztak a 2012. 
évi költségvetéssel, ismét csak azt tudja elmondani, hogy ez egy egyensúlyi költségvetésnek indult, 
mely azonban nem valósult meg. Szükség volt kormányzati segítségre ahhoz, hogy a működést fenn 
tudják tartani. Bízik abban, hogy Miskolc lakossága ebben a virtuális világban majd szembesül a 
városvezetés által hozott döntések hosszú távú hatásaival. 
A költségvetésről szólva elmondja, hogy ez az utolsó év, amikor 62 milliárd forint feletti mérleg 
főösszege van a költségvetésnek, az ezt követő évben jelentősen csökkenni fog. Lényeges eleme a 
költségvetésnek a forgóeszköz állomány átstrukturálása működési hitellé, mely ezidáig soha nem 
volt a költségvetések struktúrájában. Ez törvényi előírásra történt.
A növekedő illetékbevételekről szólva  elmondja, hogy a jövő évtől ezzel már nem tudnak számolni. 
A kormányzat elvonja azt. 
A helyi  adók kapcsán hangsúlyozza,  hogy az Adó Osztály jól  teljesített,  dinamikusan nőttek az 
adóbevételek, viszont a vállalkozók által fizetett iparűzési adó csökkent 43,6 millió forinttal. 
Az idegenforgalmi adó, és az építményadó is nőtt, utóbbiból 288 millió forinttal több folyt be, ez azt 
jelenti miután a gazdaság stagnál, nincs bevétel, ezért a városvezetés a lakossággal fizetteti meg a 
kieső bevételt. 
A sikerpropagandákkal szemben a valóságban – mert a számokból a valóság olvasható ki - 215,8 
millió forinttal csökken a központi költségvetésből juttatott normatíva összege. 
Véleménye  szerint  ingatlanértékesítést  már  nem  lenne  szükséges  tervezni  a  következő  évi 
költségvetésben, gyakorlatilag a MIK képtelen elvégezni az előírt ingatlanértékesítést, ez 32,8%-ban 
teljesült 2012. évben. Ezzel a bevételi forrással hosszú távon nem tudnak számolni. 
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Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester:  Köszönti a megjelenteket, megadja a szót Pakusza képviselő 
úrnak.

Pakusza Zoltán: Mokrai képviselő úr hozzászólására reagálva hangsúlyozza, hosszú időn keresztül 
vezették a várost, megmutathatták volna hogyan kell jól csinálni. 
A FIDESZ eredményeit illetően az elmúlt időszakban úgy gondolja, hogy az adósság, amit az állam 
átvállalt az nem tűnt el, az a miskolci embereket nem ma, de holnap érinteni fogja. 
Bemutat egy szórólapot, mely tartalmát tekintve a buszközlekedés reformálásáról szól, nevezetesen 
a busz hívásra érkezik majd. A gazdasági eredmények egyike az, hogy Diósgyőrben a közlekedést 
lassan a busz-taxi fogja felváltani. 

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Képviselő Urat, hogy térjen vissza az előterjesztés témájára.

Pakusza Zoltán: Hangsúlyozza, hogy a tárgyról beszél. A városvezetés felelőtlen gazdálkodásának 
a következménye amiről most szólt. A kormány elvont 600 millió forintot a közlekedésből. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Hangsúlyozza, hogy az I. félévben a közlekedési vállalat nem érzi a 
kormányzati  gazdaságpolitikának  a  hatását,  mert  ugyanaz  a  havi  bontás  van  a  közlekedési 
vállalatnál,  mint  ami  eddig  volt,  tehát  ez  nem a  tárgy.  Ismételten  kéri  Képviselő  Urat  térjen  a 
tárgyra. 

Pakusza Zoltán:  A kormány által elvitt pénzösszegekben az a legrosszabb, hogy olyan szabadon 
felhasználható összegeket vont el, melyeket a város a gazdasága fejlesztésére tudott volna fordítani. 

Dr. Mokrai Mihály: Korábbi felszólalását folytatva elmondja, hogy öt percben nagyon nehéz egy 
város gazdálkodásáról beszélni. Az előterjesztésből kiderül, hogy a szállítói tartozás állománya 280 
millió forinttal csökkent, ha továbbra is ilyen ütemben csökken akkor kb. 10 év kell ahhoz, hogy 
megszűnjenek a tartozások, a szállítók viszont jogosan várják a pénzüket. 
A Miskolc Holding gazdálkodásával a következőket állapítja meg, a Holding fejlődése  megtorpant, 
nem nő az árbevétel,  visszaesett.  Az üzemi eredménye 107 millió  forint,  ez  azt  jelenti,  hogy a 
Holding  képtelen  jól  gazdálkodni.  A miskolci  emberek  nap  mint  nap  szembesülnek  ezzel  a 
közüzemi szolgáltatók kapcsán. 
Az előző évek eredmény tartalékából átvezettek több mint 1 milliárd forintot. Ez azt jelenti, hogy a 
szocialista városvezetés idején létrejött eredménytartalékból most vezették át a pénzt, hogy pozitív 
legyen a mérleg. 
Szomorúan  tapasztalja  a  Szocio-Produkt  teljes  visszafejlesztését.  Az  látszik,  hogy  a  jelenlegi 
városvezetés nem elhivatott abban, hogy a hátrányos helyzetű emberek foglalkoztatását elősegítse. 
Szól  az  MVK  Zrt.  csaknem  működőképtelenségéről  is,  mely  szintén  a  felelőtlen  gazdálkodás 
eredménye. 
A FIDESZ egy működő várost vett át,  a tendenciákból az látszik, hogy lepusztították, felélték a 
tartalékokat. Kéri, hogy a jövőben a miskolci polgárok érdekében járjanak el. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Azt  állította  Mokrai  képviselő  úr,  hogy  csökken  a  Holding 
árbevétele. Erre reagálva elmondja, hogy a Holding domináns részét a miskolci lakosság adja a 
közszolgáltatókon  keresztül.  Mokrai  úr  szerint  nem a  költségcsökkentés  oldalán  kell  elindulni, 
hanem az árbevétel növelésén, tehát a miskolci lakosság terheit kell tovább növelni, ahogyan ezt az 
MSZP-s városvezetés tette annak idején. A jelenlegi városvezetés a rezsicsökkentés irányába halad 
nem céljuk az árbevétel minden áron való növelése, mely a lakosságot hátrányosan érintené. 
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Soós Attila: Mielőtt a konkrét napirendhez szólna MSZP-s képviselő társai figyelmét felhívja az 
ÁSZ jelentésben szereplő tényekre. Az önkormányzat mérlege szerinti pénzintézeti kötelezettsége 
32  milliárd  forintra  nőtt  2010.  év  végére,  valamint  az  önkormányzat  kötelezettségvállalásaira 
közgyűlési döntés alapján került sor, azonban az előterjesztésekben nem mutatták be a visszafizetés 
forrásait, valamint a kamat- és árfolyamkockázatot sem. 
A zárszámadás  kapcsán  elmondja,  hogy  aki  elolvasta  az  előterjesztést  és  ismeri  a  számokat, 
valamint folyamatosan nyomon követi Miskolc város költségvetésének állapotát és egyensúlyát, az 
azt láthatja, hogy ez volt az a 2012-es év, mely a 2011-es konszolidáció után elindította a várost 
azon  a  növekedési  pályán,  ami  remélhetőleg  egyre  nagyobb  lendülettel  folyik  majd.  Ebben  a 
költségvetésben is  megvalósul, hogy minden olyan feladatra, területre  mely a miskolciaknak fontos 
több pénz jut. Az is látszik, hogy a vagyongyarapodás is eddig nem látott mértékeket ölt. Mindez 
úgy  történik,  hogy  az  itt  élők,  dolgozók  közbiztonsága,  elégedettsége  jobb  legyen.  Meg  kell 
kérdezni  a  városlakókat,  hogy  hogyan  élték  meg  az  elmúlt  éveket,  valamint  azokat  az 
intézkedéseket, melyek folyamatosan történnek és zajlanak ma a városban az ő érdekükben. 
Véleménye  szerint  két  és  fél  év  alatt  sikerült  konszolidálni  ezt  a  gazdálkodást,  a  működési 
költségeket  arányaiban  egyre  lejjebb  szorítani.  Látható,  hogy  a  város  működési  költségvetése 
egyensúlyban van. A bemutatott grafikonokból azt is látni lehet, ha az előző városvezetés marad 
hatalmon, akkor milyen tendenciák érvényesülnek. Mindez annak az eredménye, hogy a jelenlegi 
városvezetés valóban a miskolciak érdekében végzi munkáját. Azért dolgoznak, hogy az itt élőknek 
jobb legyen. Ez egy dolgot jelent – még a közigazgatás átszervezésével is  -,  egyre fokozottabb 
mértékben kell olyan önként vállalt feladatokat biztosítani, melyekre a törvények lehetőséget adnak. 
Továbbra is ki fogják használni a támogatások adta lehetőségeket, mert nyilvánvaló, hogy csak saját 
bevételből soha, egyik város vagy önkormányzat sem fejlődik. Ez a feladatuk, ezt hitel nélkül kell 
megoldani. Hitelt abban az esetben kell felvenni, ha az egy forinttal több hasznot is termel, vagy 
értéket teremt, ami a városlakóknak hasznos. 
A  zárszámadás  álláspontja  szerint  pontosan  mutatja  azt  a  felelősségteljes  munkát,  amit  a 
városvezetés és a hivatal végzett 2012-ben. 

(Megérkezik a jekatyerinburgi delegáció, ezért a közgyűlés az elfogadott javaslatnak megfelelően  
megszakítja munkáját.)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a hozzászólásokat. 

Örömmel  köszönti  a  közgyűlésen  a  Jekatyerinburgi  delegáció  tagjait.  Arról  a  helyről  érkeztek, 
melyről  Julianus  barát  azt  mondta,  hogy az  a  magyarok őshazája.  Erre  a  területre  a  magyarok 
szeretettel  és örömmel gondolnak és gondoltak évszázadokon keresztül.  Kívánja, hogy ismerjék 
meg mindazon szépségeket, melyeket Miskolc adhat. Reményét fejezi ki a két város között hosszú 
távú  együttműködésre  szándéknyilatkozatuk  elfogadásával  és  aláírásával.  Tisztelettel  kéri 
Jekatyerinburg polgármesterét köszöntse a közgyűlés részt vevőit. 

Eugeny  Porunov: (tolmács  közreműködésével) Üdvözöli  a  Közgyűlést.  Szól  városa  múltjáról, 
elhelyezkedéséről,  gazdasági,  természeti  adottságairól,  s  reményét  fejezi  ki,  hogy  hosszú  távú, 
gyümölcsöző együttműködést alakíthatnak ki Miskolccal.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Polgármester Úr szavait, és kellemes további időtöltést 
kíván Miskolcon. 

Ezt követően folytatódik az 1. és 2. napirendi pontok vitája.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felszólalásra jelentkezett Takács Gábor képviselő úr, megadja neki 
a szót.
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Takács Gábor: Úgy gondolja, hogy a szocialista városvezetés 2002. és 2010. között átgondolatlan 
gazdaságpolitikát folytatott. A számok nem hazudnak, a grafikonokon illetve a költségvetésekben is 
látszik az igazság előbb vagy utóbb kiderül. Kiderül az, hogy a jelenlegi városvezetés stabilizálta a 
költségvetést.  Olyan  gazdasági  alapokat  rakott  le,  melyek  jó  kiindulási  alapjai  lehetnek  a 
fejlődésnek. Mindezt tették a lakosság további terhelése nélkül, sőt lehetőség szerint könnyítették a 
miskolciak terheit. Polgármester Úr nem csak mint jó orvos, hanem mint gazdasági szakember is 
tudta  azt,  hogy nem csak tüneti  kezelést  kell  alkalmazni,  hanem a problémát az alapjaitól  kell 
megoldani. Ennek köszönhető, hogy a város vagyona 16 milliárd forinttal gyarapodott, csökkent az 
adósság, munkahelyteremtő beruházások valósultak meg. 

Dr.  Tompa Sándor: Az 1.  napirendi  pont  12.  sz.  mellékletével  kapcsolatban szólal  fel,  ami  a 
fejlesztésekkel kapcsolatos. Ez a táblázat az Európai Uniós fejlesztéseket mutatja be. Amennyiben 
összehasonlítanák a 2010. tavaszán készített beszámolóval, azt tapasztalhatják, hogy nem történt 
sok  változás.  Az  elődök  eredményeit  mutatják  most  be.  A projekteket  –  bár  jól  előkészítetten 
megörökölték – befejezni nem tudják. Ilyen például a Diósgyőr-Lillafüred Turisztikai fejlesztés is, 
egy európai szintű függőkertben nem terveztek pl. illemhelyet. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A hozzászólásra reagálva elmondja, hogy a Zöld Nyíl kapcsán a 
villamos tender a jelenlegi vezetésnek elsőre sikeres lett.
A  főutca  újraburkolásáról  megfeledkezett  az  előző  vezetés.  Negatív  példaként  említi  még  a 
SCIENCE Múzeumot is, ott is ellenőrzés folyik jelen pillanatban is a NAV részéről. A Lillafüredi 
Függőkert tervezésekor elfelejtették betervezni az illemhelyeket, amit nem kellene most számon 
kérni. 

Dr.  Simon  Gábor: Felszólalásában  elmondja,  hogy  jelen  vezetés  nem  gyarapította  a  város 
vagyonát. A város gazdálkodását csak akkor lehetne dicsérni meglátása szerint, ha nem lennének 
kifizetetlen számláik. Jelen pillanatban év végére alig csökkent ezek mennyisége. 
Említi a Miskolc Holding Zrt.-t, véleménye szerint erre sem lehet büszke a városvezetés. 2012-ben a 
Holding kötelezettség állománya 24 milliárd forint volt, úgy hogy 4 milliárd forint volt az erőmű 
vásárlásra, tehát 20 milliárd forint. Ebből nagyon rövid idő alatt 30 milliárd forint lett, amiből rövid 
lejáratú  kötelezettség  állomány  21  milliárd  forint.  A  miskolci  embereket  tekintve:  2010. 
szeptemberében a Miskolc Holdingnál 3340 fő dolgozott, most december 31-én 2385 fő, tehát 1000 
fővel  kevesebb.  Ez  szintén  nem ad  okot  a  büszkeségre.  A kifizetetlen  számlatartozás  szinte  a 
nulláról  (2-300 millió  forintról)  5,6  milliárd  forintra  emelkedett,  ami  azt  jelenti,  hogy Miskolc 
városa a Holdinggal együtt december 31-én 8,5 milliárd forint kifizetetlen számlával rendelkezik. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A város  vagyonának gyarapítását  úgy is  meg lehet  tenni,  hogy 
megállítják azt a kiárusítást, amit az MSZP városvezetés folytatott, a város vagyona eltékozlásának 
ideje lejárt.
A kifizetetlen  számlákkal  kapcsolatban  kéri  Főosztályvezető  Asszonyt,  hogy hasonlítsa  össze  a 
korábbi és jelen vezetés számlatartozásait. 

Takács Gábor: Simon képviselő úr említette a Holding létszámleépítését. Véleménye szerint egy 
hatékony  városvezetéshez  az  is  hozzátartozik,  hogy  ésszerűen  átstrukturálják  a  város  cégeit. 
Törekedtek arra,  hogy ezt  úgy valósítsák meg,  hogy lehetőleg nyugdíjazással,  átcsoportosítással 
oldják meg a munkahelyek megszüntetését. A számok azt mutatják, hogy ezt sikerült végrehajtani. 
Így a működési költségek csökkentek. 
A továbbiakban  elmondja,  hogy az  ingatlan  stratégia  kialakításának  köszönhető,  hogy a  főutca 
élhetővé vált, az üzletek nagy részét kiadták.
Továbbá megemlíti még a Déli Ipari Park kialakítását is, mely egy elrugaszkodási lehetőség arra,  
hogy újabb munkahelyeket teremtsenek. 
Szerencsésnek tartja továbbá, hogy Miskolc is  bekapcsolódott  a keleti  nyitás politikájába.  Bízik 
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abban, hogy ez egy gazdaságilag és kultúrálisan is gyümölcsöző kapcsolat lesz a jövőben. 
A korábbi hozzászólásokban felvetett építményadó növekedéssel kapcsolatban javasolja Jobbikos 
képviselő társainak, nézzék meg a korábbi előterjesztéseket, hogy kikre vonatkozik ez pontosan, 
akkor kiderül, hogy elsősorban a multinacionális cégeket érinti. 

Dr. Tompa Sándor: A lillafüredi projekt kapcsán hangsúlyozza, hogy eredetileg be volt tervezve a 
szociális blokk. A Zöld Nyíl projekt és a belváros rekonstrukciójával kapcsolatban elmondja, hogy a 
napokban kérte az MVK Zrt.-től a rekonstrukcióval kapcsolatos dokumentumok átadását. 2010-es 
terveket küldtek meg, amit az akkori Városfejlesztési Kft. vezetője rendelt meg. E terv szerint folyik 
ma is a munkálat. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az akkori Városfejlesztési Kft.  megrendelt egy külön tervezést, 
aminek köze nem volt a Zöld Nyílhoz. Azt a fejlesztést, amit most a Zöld Nyílt terhére végeznek a 
főutcán  az  MSZP egy  elkövetkezendő  uniós  pályázat  –  az  IVS  II.  -  keretében  szerette  volna 
megvalósítani. Erről minden dokumentum megvan. 

Dr.  Gonda  Géza: Tompa  képviselő  úr  felszólalására  –  mely  szerint  az  Bajnai  kormány  féle 
fejlesztések most kezdenek beérni – megkéri, hogy ne állítsanak valótlanságot, maga Bajnai akkori 
miniszterelnök mondta, hogy ő egy válság miniszter, mert az ország helyzete akkor azt kívánta meg, 
mivel az ország szerinte akkor csődben volt. 

Dr. Simon Gábor: Gonda képviselő úr szavaira reagálva elmondja, hogy ez az épület, ahol most 
már másodszor tartják a Közgyűlést pont egy ilyen fejlesztés eredménye. A Zöld Nyíl kapcsán el 
kell oszlatnia azt a félreértést, hogy a főutca a Városháza sarkáig lesz újra burkolva. Az IVS II. 
keretében pedig a Dayka Gábor utcáig szerették volna burkolni. 
Hangsúlyozza, hogy az előző hozzászólásában felvetett kérdésekre – munkahelyek  megszűnése a 
Holdingnál, kifizetetlen számlák – annyi volt a válasz, hogy az MSZP-nek is voltak kifizetetlen 
számlái. Kérdésként veti fel, ha a mostani városvezetés rendbe tette a költségvetést, hogy lehet 8,5 
milliárd? A 2010. egy speciális év volt, mindenki emlékszik rá, hogy Miskolcon egy nagy árvíz 
söpört végig, akkor a védekezés költséget 1,5 milliárd forintot tettek ki, ez a költségvetésben nem 
volt benne, később aztán vis maior keretében kapták meg ezt a pénzt. 
A Holding és a kifizetetlen számlák kapcsán ékes példaként említi az MVK Zrt.-t, ahol az év végén 
1,5 milliárd forint kifizetetlen számla tartozás gyűlt össze, ezért állítólag nem kap alkatrészt, ezért 
történik a leépítés, ezért akarnak most tönkre tenni több tízezer miskolci családot. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nem érti, hogy az MVK Zrt.-nek és több tízezer miskolci családnak 
milyen gazdasági kapcsolata lehet ilyen esetben. 
A városháza fejlesztésével kapcsolatban elmondja valóban az MSZP terveztette azt, éppen ezért kell 
próbálkozni  ebben  a  teremben  is  székcserével,  továbbá  olyan  szűk  tereket  alakítottak  ki  ami 
alkalmatlan közgyűlési teremnek.  
A Városfejlesztési Kft. az egész főutcára vonatkozóan adta ki a tervezési megbízást. Hangsúlyozza, 
a mostani fejlesztés mind a Zöld Nyíl projektből valósul meg. 
A közlekedési vállalattal kapcsolatban elmondja, hogy valóban vannak problémák a működésben, 
de rövid időn belül  meg fogják oldani.

Jakab Péter: Hozzászólásában szeretné egyértelművé tenni, hogy a Jobbik következetesen kiáll 
amellett, hogy a multinacionális cégeknek sokkal nagyobb szerepet kell vállalniuk a köztehernek a 
viselésből. Ugyanakkor nem emlékszik arra, hogy lett volna olyan előterjesztés, hogy ezeknek a 
cégeknek  magasabb  adót  kell  fizetniük,  arról  döntöttek  csak,  hogy  az  1000  m2-nél  nagyobb 
alapterületi ingatlanok után magasabb építményadó kell fizetni. Viszont ebbe beleesnek a magyar 
középvállalkozások  is.  Ezt  a  rendeletet  2012.  év  végén  szavazták  meg,  tehát  ez  a  2012.  évi 
zárszámadást nem befolyásolja nagy mértékben. 
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Még egyszer hangsúlyozza, szem előtt kell tartania a városvezetésnek, hogy Miskolcon a miskolci 
cégek az elsők, nem más városokból kell idehozni a vállalkozókat. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A  hozzászólásra  reagálva  elmondja,  Képviselő  Úr  rosszul 
emlékszik,  mert  2011-ben  kezdték,  majd  2012.  évben  folytatták  a  multinacionális  cégekkel 
kapcsolatos adóemelési politikájukat. 

Molnár Péter: A KDNP-frakció nevében köszönetet mond a Gazdasági Főosztály munkatársainak 
az anyagok elkészítéséért. 
Hangsúlyozza,  hogy  jelen  vezetés  teljesen  más  gazdaságpolitikát  folytat,  mint  a  korábbi. 
Amennyiben  folytatódott  volna  ez  a  felelőtlen  gazdálkodás,  akkor  mára  Miskolc  gazdálkodása 
biztosan bedőlt volna. 
Megválasztásuk után fordulat  következett be a költségvetési  gondolkodás vonatkozásában is. Az 
Állami Számvevőszék többször rámutatott  azokra a  problémákra,  amit  az MSZP-sek generáltak 
Miskolc városában. Káosz uralkodott akkor. 
A  mostani  zárszámadás  világosan  rámutat  arra,  hogy  egy  vagyongyarapodás  következett  be. 
Hangsúlyozza,  hogy  emögött  saját  erő,  saját  források  vannak.  A  mostani  vezetés  felelős 
gazdálkodást folytat, ennek következtében az intézmények gazdálkodása is rendben volt. Az csak az 
érem egyik oldala – melyet az MSZP-s képviselők emlegetnek -, hogy a kormány bevételeket vont 
el az önkormányzattól, viszont az érem másik oldalát  már nem említik. Nevezetesen, hogy milyen 
feladatokat vállalt át az állam. Hangsúlyozza továbbá, hogy 2012-ben a FIDESZ-KDNP kormány 
többször  is  megsegítette  Miskolcot.  Köszöni  a  KDNP  frakció  nevében  ezt  a  felelősségteljes 
gazdálkodást, a zárszámadást elfogadásra javasolják. 

Bazin  Géza: Megköszöni  Molnár  képviselő  társának,  hogy az  érem mindkét  oldalát  bemutatta. 
Visszásnak tartja ezt akkor, amikor plakát háborúval a város pénzét költve igyekeznek bemutatni, 
hogy mennyit engedtek a város adósságából. Jó lett volna a plakát valamelyik sarkába odaírni, hogy 
emellett mennyit vett el az állam, akkor lehet beszélni az érem mindkét oldaláról. 
A káoszra utalva, felsorol több – az MSZP-s városvezetés idején  megvalósult – beruházást, illetve 
példaként említi a Zöld Nyíl projektet, melyet a mostani városvezetés le akart zárni, majd miután 
nem volt más lehetőség felvállalták, most pedig a fő kampányfogásuk ez a projekt. Tovább sorolja a 
szerintük negatív példákat, mint a diósgyőri ügyelet megszüntetése, illetve amire még mindig nem 
kaptak egyértelmű választ: Diósgyőrben valóban megszűnik-e a traumatológiai ellátás?

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Képviselő  Úr  felszólalása  véleménye  szerint  a  Napirend  utáni 
közérdekű felszólalásokhoz tartozott volna. 

Dr. Kiss János: Egy költségvetés alapvetően nem egy számtan példa, hanem a társadalmi nagy 
rendszerek kezelésére szolgál. 
A város adósságállománya csökkent,  éppúgy, mint a regisztrált munkanélküliek száma. 2002. és 
2010.  között  legalább  10  ezer  ember  hagyta  el  a  várost.  Jelentős  lépések  történtek  a  város 
közbiztonságának javulásában is. Ezeket a nagy rendszereket kell kezelni a költségvetésnek, úgy 
gondolja  ezt  folyamatosan  megteszik.  Ezeket  a  rendszereket  örökölték,  az  volt  a  költségvetési 
kihívás, hogy ezeken a rendszereken változtassanak, mely megtörtént. 

Földesi  Norbert: Hangsúlyozza,  hogy a  Fidesz-KDNP részéről  valótlanságok sora  hangzott  el. 
Kérdezi, hogy miről beszél a Polgármester Úr ezen diagram előtt, és mi van azzal a jegyzőkönyvvel, 
amelyen  25,4  milliárd  forintos  adósság  szerepel,  és  a  Polgármester  Úr  aláírta  a  városvezetés 
átvételekor? 
Molnár  képviselő úr  nem látja  a  fejlődést,  amikor  hét  végén kimegy a DVTK stadionba?  Soós 
képviselő úr hozzászólásában egy ÁSZ jelentésre hivatkozik, ami 2010. december 31-ei állapotot 
tükröz. Miről beszélnek akkor, amikor az általuk készített gazdasági beszámoló szerint is kettőször 
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2,4  milliárdos  hitelt  vettek  fel,  és  az  idei  évet  is  hitellel  tervezik?  Miért  nem mondják  meg a 
valóságot? Azt, hogy nem megy. Beszélnek adósságátvállalásról, de nincs adósságátvállalás, ez nem 
csökkentette a terheket. 
Szeretné látni  azokat  a  dokumentumokat,  melyben szerepel  hogy Polgármester  Úr 2010-ben 36 
milliárd forintos adósságot vett át Káli Sándortól. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Lényeges mondat volt Földesi képviselő úr hozzászólásában, hogy 
az állam nem vállalt át adósságállományt, ezt minősíti az egész hozzászólását. 

Pakusza Zoltán: Kiss János frakcióvezető úr mondatanainak első részével egyetért, 2002. és 2010. 
között a város nagyon komoly veszteségeket szenvedett a felelőtlen gazdálkodás miatt. Újra felteszi 
ezzel  kapcsolatban kérdését,  mikor  lesz ennek következménye? A felelősségre vonás azonban a 
mostani városvezetés felelőssége. 
Meg kell azt is nézni, hogy azóta mi változott azóta. Véleménye szerint a helyzet nem javul. A 
várost ugyanúgy elhagyják az itt élők.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A  felelősségre  vonással  kapcsolatban  elmondja  a  Legfőbb 
Ügyészség  tud  erre  válaszolni.  Megkéri  Képviselő  Urat  adja  át  kérdését  parlamenti  képviselő 
társainak, hogy továbbítsák azt, mert ebben a Közgyűlésben sajnos nem tudnak rá válaszolni. A 
Közgyűlésnek nincs ráhatása a feljelentések alakulására. 

Dr. Zsiga Marcell  alpolgármester: Az MSZP felszólalásaira reagálva elmondja,  tarthatatlannak 
tartja azt, hogy a korábbi hibákért mást tesznek felelőssé. Kéri, hogy a miskolci emberek érdekeit 
érvényesítsék  a  politikai  érdekekkel  szemben.  Meglátása  szerint  a  korábbi  politikát  nem lehet 
tovább  folytatni,  szakmai  kérdésekben  kell  nyilatkozni.  Kéri,  tekintsenek  el  attól,  hogy  a 
valótlanságokat megpróbálják más politikai pártokkal összefüggésbe hozni.

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Földesi képviselő úr szavaira reagál, amikor a hazugságot említette. 
Az egész ország  tudja, hogy a hazugsággal melyik párt neve forrt össze. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Képviselő Urat, hogy a témával kapcsolatban szólaljon fel.

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Miskolc város adósságát a szocialista vezetés idején gyűlt össze. 
A zárszámadás kapcsán elmondja, hogy az ellenzék a táblázatokban szereplő adatokból kiragadnak 
egyet-egyet  és  összefüggéstelenül  példálóznak.  Pénzügyi  szakemberként  kéri,  hogy az  ellenzék 
soraiban is hagyják a szakértőkre a hozzászólásokat.

Benczés Miklós: Véleménye szerint az MSZP frakció nem veszi komolyan mai Közgyűlést. Földesi 
képviselő  úrnak  válaszolva  felhívja  a  figyelmét,  ne  legyen  büszke  a  DVTK  stadionra,  hiszen 
valóban jobb lett, mint az a romhalmaz ami korábban volt, de álláspontja szerint nem tökéletes. Ez 
egy ugyan olyan elrontott projekt, mint ami a főutcán is tapasztalható. 

Dr. Mokrai Mihály: Elmondja, hogy sokan nem vették észre, de Polgármester Úr arra használja fel 
az  adóhivatalt,  hogy  ez  ellenzéket  megfélemlítse.  Elhangzott,  hogy  most  már  a  NAV vizsgál 
mindent. Miután Debrecenben minden ügyet megszüntettek, az adóhatóságot szeretné felhasználni 
ellenük. Kérdezi, hogy ez elszólás volt vagy valóban igaz?

Dr. Kriza Ákos polgármester: Csodálkozik Mokrai  képviselő úr  felvetésén és  elmondja,  hogy 
semmilyen ráhatása nincs se a helyi se a központi NAV vezetésére, egyszerűen csak tájékozódik 
arról, hogy mi történik a városban. Ismételten kéri, térjenek vissza a napirendi ponthoz. 
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Földesi Norbert: Az óriás plakátokon szereplő adatok valótlanságáról szól. Továbbra is kérdésként 
veti fel, hol van az a 11 milliárd forint, mely a plakátokon szerepel?

Dr. Kriza Ákos polgármester: 2010-ben a választások után volt egy átadás-átvételi eljárás, ahol 
olyan mennyiségű papír halmazt kapott, melyet képtelenség volt tételesen átnézni. A jegyzőkönyv 
olyan  összeget  tartalmaz,  melyet  a  szocialista  vezetés  állapított  meg,  akkor  azt  aláírta.  Majd 
átvizsgálták a teljes gazdálkodást, ezután születtek a feljelentések. Hangsúlyozza mindenki számára 
elérhetőek  a  könyvvizsgálói  jelentések,  melyekben  le  vannak  írva  a  város  gazdálkodásával 
kapcsolatos adatok. Nyugodt szívvel áll bármilyen vizsgálat elé. 

Dr.  Kiss  János: Három  dologról  szóltak  a  hozzászólások,  egyik  a  szállítói  állomány.  Ezzel 
kapcsolatban hangsúlyozza, jelentős szállítói állományt örököltek, melyet folyamatosan próbálnak 
ledolgozni. 
A másik  kérdéskör,  melyet  Mokrai  képviselő  társa  úgy  fogalmazott  meg,  hogy  „az  állam  az 
önkormányzat zsebében turkál”. Hangsúlyozza, hogyha ez így van akkor a szokásokkal ellentétben 
nem kivett a zsebből, hanem tett bele, pontosan 25 milliárd forintot. 
Hozzászólásának harmadik  témája a  kivetített  táblázatban szereplő adatokkal  összefüggő kritika 
volt, mely szerint a számadatok mögött olyan teljesítmények aktiválódtak, melyek az előző vezetés 
fejlesztéseit tanúsítja. Hangsúlyozza, a táblázat nem hamis, olyan teljesítményeket tartalmaz, melyet 
a jelenlegi városvezetés fizetett ki. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
vitát lezárja.
Kéri Főosztályvezető Asszonyt, hogy válaszoljon a vita során felmerült kérdésekre.

Farkasné Hadházi Ildikó: Köszöni a Képviselő-testület hozzászólásait.
Felszólalásban elmondja,  hogy az adatok alátámasztottak, valósak, és ez alapján készítették el a 
grafikonokat is. Teljes egészében kizárt, hogy a zárszámadás csúsztatásokat tartalmaz. A grafikon 
Miskolc vagyongyarapodását  mutatja, ennek ténye és összege is helytálló.
Szállítói  állomány  kapcsán  elmondja,  hogy  2011.  évben  2,6  milliárd  forint  volt  az  a  szállítói 
állomány, mellyel az önkormányzat a működését kezdte. Az önkormányzat működése stabil. 

3. napirendi pont: Javaslat a lakások bérletéről szóló 25/2006.(VII.12.) önkormányzati 
rendelet módosítására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri az anyag készítőjét, Szélyes Domokos vezérigazgató  urat, 
hogy tegye meg kiegészítését.

Szélyes Domokos: Elmondja,  hogy az önkormányzat  megbízásából  és  képviseletében eljárva,  a 
MIK Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt. 1994-től látja el az önkormányzati bérlakások bérbeadásával 
kapcsolatos  feladatokat.  A  lakások  bérletéről  szóló,  2006-os  rendelet  esetében  időszakonként 
szükséges az abban foglalt szabályozási rendszerek átgondolása, azok összehangolása a gazdasági, 
társadalmi folyamatokkal. 
A rendeletnek követnie kell a jogszabályok módosulását is.
Az előterjesztés a vonatkozó rendelet alábbi módosításaira tesz javaslatot: a piaci alapon történő 
bérbeadás  feltételeinek  felülvizsgálatára,  a  bérleti  jogviszony  folytatás  esetén  meghatározott 
bérbeadási  feltételek  egyszerűsítésére,  önkormányzati  érdekből  történő  cserelakás  biztosításának 
esetében a jövedelemhatártól való eltérés lehetőségére, valamint a jogszabályváltozás átvezetésére a 
rendeleten. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Vezérigazgató Úr tájékoztatóját.
A előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését:

Bizottsági vélemények:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta a rendelet módosítását.
• Pénzügyi Bizottság: támogatta a rendelet módosítását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendi előterjesztések felett a vitát megnyitja. Hozzászólásra 
jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Fodor Zoltán: Azzal  teljesen egyetért,  hogy csak olyan személyeknek adjanak bérlakást,   akik 
rendelkeznek ehhez megfelelő anyagi fedezettel,  tudják fizetni a bérleti díjat.  Ugyanakkor azt is 
fontosnak tartja, hogy – akár előzetes környezettanulmány alapján – csak olyan embereknek adjanak 
ki lakásokat, akik betartják az együttélés szabályait. A lakások átvétele műszaki állapothoz legyen 
kötve, sok pénzbe kerül a városnak a leamortizált lakások felújítása. Kérdezi, hogy mikor kezdődik 
a fészekrakók kilakoltatása, mint mondta, nagyon sok választó megkeresi ezzel a kérdéssel.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a konstruktív hozzászólást, elmondja, hogy támogatja a 
környezettanulmány elkészítését, és kéri Vezérigazgató Urat, hogy dolgozzanak ki erre egy tervet. 
Mindenki  közös  érdeke,  hogy  mihamarabb  visszaadják  az  érintett  miskolciaknak  a  nyugodt 
lakókörnyezetet,  ennek  jogi  szabályai  vannak.  Számításaik  szerint  leghamarabb  augusztus  és 
szeptember hónapban kezdődhetnek meg a kilakoltatások.

Soós Attila: Véleménye szerint ez is egy előremutató javaslat, a városvezetés azon törekvését jelzi, 
hogy szeretné helyzetbe hozni az itt lakókat, dolgozókat, megfelelő életkörülményeket biztosítva a 
számukra. A városvezetés politikájának pozitív fogadtatását jelzi, hogy egyre nagyobb az érdeklődés 
a piaci alapon történő bérbeadások után, ezért kérte, hogy propagálják ezt a továbbiakban is. Viszont 
ez  kiváltotta  azokat  a  pontosító  intézkedéseket,  melyek  a  beterjesztett  rendelet-módosítási 
tervezetben vannak. 
Az  eddigi  tapasztalatok  pozitívak,  segítik  az  önálló  életkezdést,  a  városban  maradást,  illetve 
letelepedést. 
Fodor  képviselő  úrtól  kéri,  hogy  amennyiben  van  javaslata  –  tapasztalataiból  adódóan  is  –  a 
környezettanulmányok hatékony lefolytatására, azt tegye meg. Cégek is fokozottabban jelentik be 
igényeiket bérlakásokra. 
Ezek  az  ingatlanok  a  város  tulajdonában  maradnak,  ugyanakkor  bevételt  termelnek  az 
önkormányzatnak, segíti azok lakáskörülményeinek a megoldását, akik itt akarnak élni, dolgozni.

Jakab Péter: Az előzetes  környezettanulmánnyal  maximálisan  egyetértenek,  javasolja  azonban, 
hogy azt ne a családsegítő végezze majd, mert ott vannak még problémák. Erről később még szót 
ejt.  Az  előterjesztés  azon  részéhez  kíván  szólni,  hogy cserelakást  kell  biztosítani  akkor,  ha  az 
önkormányzati ingatlan életveszélyes állapotba került. Ezzel egyetértenek abban az esetben, ha nem 
a  bérlő  hibájából  következett  be  ez  az  állapot.  Tapasztalatai  szerint  sok  esetben  a  nem 
rendeltetésszerű  használat  miatt  alakul  ki  az  életveszélyes  állapot,  ebben  az  esetben  hatósági 
intézkedést kell foganatosítani az érintettekkel szemben. 

Dr. Kovács László:  A bérlakások esetében két fő szempontot tart lényegesnek: az egyik, hogy 
lehetőség szerint minél több bérlakást tudjanak a rászorulóknak biztosítani, a másik pedig, hogy 
lehetőleg olyanoknak adjanak ki lakásokat, akik rendelkeznek ehhez megfelelő anyagiakkal.
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Örvendetes ha a piaci alapon bérbe adott lakások területén pezsgés van, ugyanakkor hangsúlyozza, 
hogy  a  másik  két  területen  –  a  költségelven,  illetve  szociális  alapon  –  bérbe  adandó  lakások 
juttatásánál meglehetősen nagy fluktuáció tapasztalható. 
Jelen előterjesztést a KDNP frakció támogatja. 

Dr. Kiss János: A MIK volt az egyik legnagyobb vesztese a szocialista vagyongazdálkodásnak - 
utaltva a devizapiaci válság előtt  svájci  frankban kibocsátott  kötvényekre.  Ez volt  az a vállalat, 
amelynek a rendbetételén a legtöbbet kellett dolgozni a választásokat követően. A főutcán több volt 
a bezárt üzlet, mint a működő, ma már szinte valamennyi üzlet ki van adva, ami sikeres projektet 
mutatott be a MIK, illetve a város vezetése. 
Véleménye szerint helyes az az ingatlangazdálkodás, melyet a MIK folytat.

Takács Gábor: Véleménye szerint a MIK gazdálkodása példaértékű, hiszen egy olyan rendszert 
vett át, ami gyakorlatilag csődközeli helyzetben volt. Mindenki számára látható, hogyan változott 
meg a város ütőerének számító főutca az utóbbi években, a még tartó válság ellenére is - kívánja, 
hogy folytatni tudják ezt a sikeres munkát.

Dr. Simon Gábor: Több képviselő is  a  MIK gazdálkodásáról beszél,  pedig nem ez a  napirend 
tárgya.  Elmondja,  hogy  a  MIK  százmilliós  kifizetetlen  számlákkal  rendelkezik,  több  MIK-es 
társasház  csődközeli  állapotban  van.  A  vállalat  gazdálkodását  a  jelenlegi  kormány 
gazdaságpolitikája  borította  meg,  annak  köszönhetőn  drágult  meg  ugyanis  a  svájci  frank.  Nem 
működik a gazdaság, az embereknek nincs pénzük, ezért a főutcai kereskedők bajba jutottak.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Képviselő Urat, hogy a napirenddel kapcsolatban is szóljon. 
Visszaadja neki a szót.

Dr. Simon Gábor: Az előtte szólókhoz kívánt csatlakozni, ezért beszélt a MIK gazdálkodásáról. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Hangsúlyozza, mindenki a lakások bérletéről szóló rendeletről is 
beszélt.

Dr.  Kiss  János: Nem  ért  egyet  Simon  képviselő  úrral  a  MIK  gazdálkodását  illetően.  Ha 
visszaemlékeznek  a  forint  az  euróhoz  képest  a  legrosszabb  árfolyamát  2009-ben  –  az  MSZP 
kormányzása idején – érte el. 

Dr.  Simon  Gábor: Azt  gondolta,  hogy  az  általa  felvetett  problémára  reagál  a  FIDESZ 
frakcióvezetője,  megköveti  a  város  lakosságát,  a  társasházakat  ahol  pl.  nem  megy  a  lift. 
Amennyiben úgy gondolják, hogy minden rendben van akkor választ vár arra, miért volt az, hogy 
2010-ben a MIK kifizette a közös költségeket, most nem teszik meg ezt. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Meglátása szerint nem a napirendi ponttal kapcsolatban szólalt fel, 
így elveszi tőle a szót.
Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a vitát lezárja.
Megadja a szót Vezérigazgató Úrnak, hogy a felmerült kérdéseket megválaszolja. 

Szélyes  Domokos: A vita  elején  valóban  voltak  konstruktív  javaslatok,  melyeket  meg  fognak 
fontolni, utal Fodor képviselő úr javaslatára. 
Elmondja, hogy eddig is vizsgálták, honnan jönnek a potenciális bérlők, erre a továbbiakban még 
konkrétabb  rendszert  dolgoznak  ki,  akár  környezettanulmányokkal  is.  Beszél  az  avult  telepek 
felszámolásáról,  s  kiemeli  ezek  lakói  közül  csak  azok  számára  biztosítanak  cserelakást,  akik 
jogszerű  bérlők  és  az  együttélési  normákat  is  betartják.  Kérése,  hogy  a  MIK  gazdálkodási 
eredményeit objektíven ítéljék meg, ne tegyék politikai csaták színterévé - mint mondta, ha nem 
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dolgoztak volna eredményesen a kollégáival, a MIK már összeomlott volna.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti,  hogy a 4.     és     8.     napirendi     pont  ok együttes     tárgyalása   
következik.

4. napirendi pont: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról 
szóló 40/2012.(XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendhez módosító indítvány nem érkezett

8. napirendi pont: Javaslat Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  Miskolc 
Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  között  vagyonelemek 
tulajdoni és használati jogviszonyának rendezésére

Dr. Kriza Ákos polgármester:  A napirendi ponthoz előterjesztői módosító indítványt nyújtott be.
Felkéri Dr.  Menyhárt  Szabolcs Vagyongazdálkodási,  Számvitel  és Kontrolling Osztály vezetőjét, 
tegye meg szóbeli kiegészítését.

Dr.  Menyhárt  Szabolcs: A versenyeztetés keretszabályai teljesen új elemként kerültek 
megfogalmazásra a vagyonrendeletben. A rendelet 2012. december 16. napján bekövetkezett 
hatálybalépése óta a versenyeztetési keretszabályokat elsősorban a forgalomképes vagyonelemekkel 
gazdálkodó MIK Zrt. alkalmazta a gyakorlatban. A gyakorlati tapasztalatok alapján kerültek 
kidolgozásra a versenyeztetést érintő módosítási javaslatok.
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény és a nemzeti 
vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény szabályaiból következően a törzsvagyonba tartozó 
vagyoni elemek átminősítése rendeleti formában tehető meg.
A Közgyűlés a Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról szóló 21/2004 (VII.6.) 
önkormányzati rendelet elfogadásával megalkotta azt a rendeletet, amelyben az adott átminősítésre 
szánt területek törzsvagyonból történő kivonásának elvi lehetőségét megteremtette. Ezt követően a 
konkrét ingatlanra vonatkozóan külön rendeletben kell dönteni az ingatlan törzsvagyoni jellegének 
megváltoztatásáról, törzsvagyoni körből történő kivonásáról, átminősítéséről. 
A rendeletmódosítás tervezet három ingatlanra vonatkozóan tesz javaslatot a törzsvagyonból történő 
kivonásra, a vagyonrendelet 3. mellékletének módosításával.
A  vagyoni viszonyok rendezése érdekében szükséges az előterjesztésben javasolt módosítások 
elfogadása.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Osztályvezető Úr tájékoztatóját.
Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését a napirendek sorrendjében.

Bizottsági vélemények:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a  4.  napirendi  pontot  tárgyalta,  támogatja 

annak elfogadását. 
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta a rendelettervezet és a határozati 

javaslat elfogadását is.
• Pénzügyi Bizottság: mindkét napirend elfogadását támogatta. 
• Oktatási,Kulturális,Turisztikai,  Ifjúsági és Sport Bizottság: a  4.  napirendi  pontot 

tárgyalta, támogatta annak elfogadását. 
• Egészségügyi és  Szociális  Bizottság: a  4.  napirendi  pontot  tárgyalta,  támogatta  annak 

elfogadását. 
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Dr. Kriza  Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja.  Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Dr.  Mokrai  Mihály: Miután  ismét  összevontak  több  napirendet,  részleteiben  kívánja  azokat 
elemezni.  Vannak  az  előterjesztésekben  jó  dolgok  is.  Kifogásolja  az  SZMSZ  illetve  a 
vagyonrendelet sorozatos módosításait. 
Utal arra, hogy a Központi Leánykollégium épületét kivonják a törzsvagyonból, kérdezi ki lesz a 
vevő? Kéri, hogy pontosan tájékoztassák erről a miskolciakat, hogy mi a célja a városvezetésnek 
ezzel az értékes épületegyüttessel. 
A vagyonelemek átadásával  kapcsolatban,  nevetségesnek tartja  a  Hivatal  által  megtartani  kívánt 
vagyonelemeket. 

Kriza Ákos polgármester: A felsorolt műtárgyakat azért tartják meg, hogy mindig szembesíteni 
tudják majd a múlttal a szocialistákat. 

Jakab  Péter: A  miskolciak  azt  várják,  hogy  a  korrupció  írmagját  is  irtsák  ki,  ebben  az 
előterjesztésben vannak kisebb, erre utaló jelek, az igazi korrupció azonban a közbeszerzéseknél 
van, ennek visszaszorítására nem látnak igazi törekvéseket.

Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

Dr. Tompa Sándor: A 8. napirend kapcsán a 2.a mellékletre vonatkozóan elmondja, hogy az egyik 
oldalt normál állapotban, a következőt pedig fejjel lefelé kapta meg. Így használhatatlan szerinte az 
anyag ezen része. Így nem látható át, hogy tulajdonképpen milyen vagyonelemekkel rendelkezik a 
város. 

Dr. Kiss János: Hangsúlyozza, hogy a vagyonrendelet versenyeztetési szabályzatának ez az első 
módosítása. Mint mondta, az MSZP idejében ilyen szabályzat sem volt, tehát itt is előrelépés történt, 
a versenyeztetés költséghatékonyságát is szeretnék a módosítással elősegíteni.

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester:  Megállapítja,  hogy nincs több hozzászólásra  jelentkező 
képviselő, a vitát lezárja. 

5  .     napirendi     pont:   Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének 
(TszT) módosítására, Miskolc Történelmi Avas területére vonatkozó 
Helyi Építési Szabályzatról (HÉSZ) szóló 66/2003.(XII.9.) rendelet, és a 
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról (MÉSZ) szóló 
21/2004.(VII.6.) rendelet módosítására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.

Bizottsági vélemények:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
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Dr. Zsiga Marcell  alpolgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. Megállapítja, hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.

6  .     napirendi     pont:   Javaslat a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kormányhivatalnak a 
lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló 38/2009 (XII.2.) számú 
önkormányzati rendelettel szemben benyújtott törvényességi felhívása 
elbírálására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri Miklós Béláné főosztályvezető asszonyt, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.

Miklós  Béláné: A Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kormányhivatal 2013. február 5. napján kelt 
BO/13/237-10/2013. számú megkeresésében ismételten törvényességi felhívással élt a 
lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló 38/2009. (XII.2.) önkormányzati rendelet tekintetében 
indítványozva annak hatályon kívül helyezését.
A lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló rendelet hatályon kívül helyezésére vonatkozó 
törvényességi felhívás elfogadása, azaz a rendelet hatályon kívül helyezése az Alaptörvénynek, 
Jogalkotási törvénynek és az Önkormányzati törvénynek való megfelelést jelenti. Viszont ezáltal 
más,  az Alaptörvényben szabályozott jogok sérülhetnek, mint tulajdonhoz, az egészséges 
környezethez, emberhez méltó lakhatás feltételeinek és a közszolgáltatásokhoz való hozzáférésnek a 
joga, továbbá a gyermekek védelemre és gondoskodásra való joga, amely a megfelelő testi, szellemi 
és erkölcsi fejlődésükhöz szükséges ezért javasolja  a  Közgyűlésnek, hogy a határozati javaslat 
szerint hozza meg döntését, továbbra is javasolják annak hatályban tartását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Főosztályvezető Asszony tájékoztatóját.
Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. 
Jegyző Úr jelezte hozzászólási szándékát, megadja neki a szót.

Dr.  Csiszár Miklós  jegyző: Felhívja  a  Testület  figyelmét,  hogy a  Kormányhivatal  felhívásának 
indoklásában  arra  hivatkozik,  hogy  korábban  ennek  tartalmát  nem  ismertették  megfelelően  az 
indítvány pontos  tartalmát  és  érveit.  Hangsúlyozza  a  tájékoztatás,  ahogy most,  úgy korábban is 
megtörtént,  a  Kormányhivatal  álláspontját  is  mindkét  esetben  mellékelték.  Kéri  a  Közgyűlést, 
támogassák a rendelet hatályban tartására vonatkozó határozati javaslatot.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri  az  előterjesztést  véleményező  bizottság  álláspontjának 
ismertetését.

Bizottsági vélemény:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  A napirend  feletti vitát megnyitja.  Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót. 

A vitában hozzászólók:

Jakab  Péter: Valóban  sokadszor  tárgyalják  meg  ezt  a  törvényességi  felhívást.  A  Jobbikos 
képviselők nevében nyilatkozik, hogy már korábban is megértették a Kormányhivatal álláspontját, 
melyet  vérlázítónak tartanak. Eszerint  meg kellene engedni azt,  hogy 20 ember jelentkezzen be 
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lakcímkártyával egy másfél szobás avasi panel lakásba, illetve ki kellene adni lakcímkártyát egy 
gazdasági  épületbe  vagy  egy  fáskamrába.  Minden  rendelkezésre  álló  eszközzel  ki  kell  állni  a 
rendelet hatályban tartása mellett. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Hangsúlyozza  az  egész  Közgyűlés  küzd  azért,  hogy  ennek  a 
rendeletnek érvényt szerezzenek a hatóságok, mert köztudott, hogy a lakcímbejelentés már a Járási 
Hivatalnál lehetséges. 

Földesi  Norbert: Kérdésként  teszi  fel:  mennyi  esélyt  lát  arra  a  városvezetése  –  akár  az 
országgyűlési  képviselőkkel  karöltve  -,  hogy végre  meghallgatják  ezt  az  akkut  problémát,  ami 
Miskolcon  újra  felütötte  a  fejét.  Tudnak-e  olyan  lobbi  tevékenységet  kifejteni,  hogy  ez  a 
tevékenység újra büntethető legyen?

Dr.  Kiss  János: Az  a  ritka  helyzet  állt  elő,  amikor  teljes  közgyűlési  összhang  van  egy 
előterjesztéssel kapcsolatban. Minden módon elő kell segíteni a közbiztonság javulását, ez is ebbe a 
körbe tartozik. Ha kell, a jog eszközeivel harcolnak.

Dr. Nehéz Károly: Örömét fejezi ki, hogy ez a napirendi pont kialakít egy egységet a különböző 
frakciók között. Véleménye szerint senkinek nem lehet itt érdeke, hogy ezt a rendeletet hatályon 
kívül helyezzék. Kéri képviselőtársait, támogassák a határozati javaslatot. 

Dr.  Kiss  János: Egyetlen  gondolatot  szeretne  megosztani.  Igaz,  hogy a  lakcímbejelentés  járási 
hatáskör, azonban a lakcímek érvénytelenítése még mindig jegyzői hatáskörben maradt. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirend feletti vitát lezárja.
Elmondja, hogy attól, hogy az Okmányiroda átkerült a Járási Hivatalhoz, továbbra is vizsgálják a 
lakcímbejelentések  jogszerűségét.  Több  száz  lakcímkártya  került  fiktiválásra  és  ez  a  munka 
folytatódik. 

9.     napirendi     pont:   Javaslat a 11. számú ifjúsági fogorvosi körzet megszüntetésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztésekhez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri a bizottság álláspontjának ismertetését.

Bizottsági vélemény:
• Egészségügyi és Szociális Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  A napirend feletti vitát megnyitja.  Megállapítja,  hogy  nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

Az elfogadott tárgyalási sorrend szerint a 10.,     11.     és     a     12.     napirendi     pontok     összevont     tárgyalása   
következik  .  

10. napirendi pont: Javaslat  a  BJKE  Borsodi  Jelnyelvi  és  Kommunikációs  Központ 
Közhasznú Egyesülettel és a Rock-Suli Egyesülettel bérleti szerződések 
megkötésére
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11. napirendi pont: Javaslat az Avasi Gimnáziummal kötött Közművelődési Megállapodás 
megszüntetésére, valamint az Önkormányzat és a  Miskolci Kulturális 
Központ  Nonprofit  Kft.  között  fennálló  közszolgáltatási  szerződés 
módosítására

12. napirendi pont: Javaslat a  Fügedi  Márta  Népművészeti  Egyesülettel  kötött 
Közművelődési Megállapodás módosítására és a Fényi Gyula  Jezsuita 
Gimnázium  és  Kollégiummal  Közművelődési  Megállapodás 
megkötésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri az anyagok készítőjét, Papp Zsolt  főosztályvezető urat, 
hogy tegye meg kiegészítését.

Papp  Zsolt: Szóbeli  kiegészítőjében  elmondja,  hogy  2008. szeptember 15. napján az 
Önkormányzat közművelődési megállapodást kötött az Avasi Gimnáziummal az Avas városrész 
közművelődési feladatainak ellátására. 2013. január 1. napjától azonban az alapfokú és középfokú 
köznevelési intézmények állami fenntartásba kerültek, a fenntartó a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ. Ennek következtében megváltozott az Avasi Gimnázium működése, 
kettévált az oktatási funkció és az intézményi működtetés. A továbbiakban a Gimnázium a 
közművelődési feladatokat a megállapodásban rögzített formában nem tudja ellátni.  Az 
Önkormányzat és az Avasi Gimnázium között fennálló közművelődési megállapodás 2013. április 
18. napjával közös megegyezéssel történő megszüntetésére tesz javaslatot az előterjesztés. Az Avasi 
Színházteremben közművelődési feladatok ellátásának biztosítása céljából új együttműködési 
megállapodás megkötésére kerül sor a Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft. -  mint a város 
közművelődési feladatellátását végző  gazdasági társaság - és a Miskolci Közintézmény-működtető 
Központ között. A  közszolgáltatási szerződés módosítása  az Avasi városrész közművelődési 
feladatellátását biztosítja. 
A muzeális intézményekről, nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló 1997. évi 
CXL. törvény az önkormányzatok számára biztosítja azt a lehetőséget, hogy közművelődési 
megállapodásokat kössön civil szervezetekkel, meghatározott közművelődési feladatellátásra. Az 
előterjesztésben javaslatot tesznek, a több mint harminc éve eredményesen működő Fügedi Márta 
Népművészeti Egyesülettel érvényben lévő közművelődési megállapodás meghosszabbítására, 
valamint új közművelődési megállapodás megkötésére a Fényi Gyula Jezsuita Gimnáziummal és 
Kollégiummal melyet az intézmény kezdeményezett Miskolc Avas-dél városrészben közművelődési 
feladatok ellátása érdekében.
A Borsodi Jelnyelvi és Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesület 2008. augusztus 07-én 
alakult meg azzal a céllal, hogy elősegítse elsősorban a működési területén élő siket és nagyothalló 
személyek szakszerű segítését, támogatását, a társadalomba való kommunikációs beilleszkedésüket. 
A Miskolci Rock-suli Egyesület a 2012. július 1. napjától bérli kedvezményesen a várostól a 
Miskolc, Ady. E. u. 14/A alatt található, pincehelyiséget a Miskolc és vonzáskörzetében élő zenélni 
vágyó fiatalok zenei képzése, hangszeres oktatása és a város zenei utánpótlásának segítése céljából. 
Mindkét civil szervezet a közösség számára hasznos tevékenységet folytat, számukra a 
kedvezményes ingatlanhasználati lehetőség indokolt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Főosztályvezető Úr tájékoztatását.
Az előterjesztésekhez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését a napirendek sorrendjében.

Bizottsági vélemények:
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztések elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: mindhárom napirendi pontot tárgyalta, és támogatta az előterjesztések 

elfogadását.
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• Oktatási,  Kulturális,  Turisztikai,  Ifjúsági és Sport Bizottság: a  11.  és  12.  napirendi 
pontokat tárgyalta, és támogatta az előterjesztések elfogadását.

Dr. Kriza  Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja.  Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Fedor Vilmos: Azzal,  hogy egy intézmény részt  vegyen a közművelődési  feladatok ellátásában 
egyetért,  azonban  amikor  már  olyan  kusza  helyzet  jön  létre,  mint  a  jelenlegi  azt  nem  tudja 
támogatni.  Nem  átlátható,  hogy  ki  –  mely  civil  szervezet  -  milyen  módon  kezdeményezhet 
rendezvényt. Az egyszerű és átláthatóbb modellek híve. 
Az Avasi Gimnázium kapcsán elmondja, hogy az akkori lobbi erejének köszönhetően 1 milliárd 
forint érkezett a városba, melynek eredményeként épült meg a színházterem. Ez a pénz a Gyurcsány 
kormány  idején  érkezett.  Úgy  gondolja,  hogy  ha  szétválasztanák  az  oktatási  és  intézményi 
fenntartási  funkciót  akkor  tovább tudna működni  az eddigi  formájában,  hiszen  az  Avason nagy 
igény van erre. A közművelődés nem egy választott feladat. 
Az  előterjesztés  szerint  három  szervezettel  kell  egyeztetnie  pl.  egy  avasi  civil  szervezetnek, 
amennyiben rendezvényt szeretne tartani. Ez teljesen átláthatatlan és követhetetlen lesz. Véleménye 
szerint egy egyszerűbb rendszert kellene kitalálni. 
Végezetül elmondja, - nem politikai célzattal -, hogy több civil szervezettől vettek el intézményeket 
az elmúlt időszakban. Nem biztos, hogy ez a jó út. 

Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A hozzászólásra reagálva hangsúlyozza, volt politika felhangja, 
hiszen megemlítette Képviselő Úr, hogy a Gyurcsány kormány idején kapott az Avasi Gimnázium 1 
milliárd forintot.  Véleménye szerint  minimálisan elvárható egy miniszterelnöktől,  hogy mindent 
megtesz az oktatásért, ez nem érdem. Iskolafejlesztések mindegyik kormány idején történtek.

Molnár Péter: Jó szívvel támogatják az előterjesztéseket. Méltatja a Fügedi Márta Népművészeti 
Egyesület  tevékenységét,  méltóak  rá  hogy  meghosszabbítsák  a  velük  kötött  megállapodást,  és 
áldásos tevékenységüket tovább folytassák. Ugyanígy a Fényi Gyula Jezsuita Gimnázium is, amely 
az  avasi  városrészben  különösen  fontos  munkát  végez.  Az  Avasi  Gimnáziummal  kapcsolatban 
elmondja,  az  intézmény  kultúr-  és  színházterme  ezután  is  a  korábbi  céljait  fogja  szolgálni,  a 
gimnáziumban  azonban  elsődleges  a  diákélet,  s  január  elsejétől  megváltoztak  a  jogszabályi 
körülmények is.

Katona  Ferenc:  A  10.  napirend  kapcsán  elmondja,  hogy  tevékenységükre  való  tekintettel, 
támogatásáról  biztosította  a  kedvezményes  bérleti  szerződéseket  a  BJKE  Borsodi  Jelnyelvi  és 
Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesülettel, valamint a Rock-Suli Egyesülettel.

Földesi Norbert: Jelzi,  hogy nem konkrétan a napirendhez kapcsolódó, de fontos kérdést kíván 
feltenni,  melyre  szeretne  megnyugtató  választ  kapni.  Kérdése  a  következő:  a  kormány  az 
adósságátvállalási csomagban az országban nagy százalékban a PPP-s projekteket átvállalta, mi az 
oka  annak,  hogy  a  Ferenczi  Sándor  Szakközépiskola  tornatermét,  mely  szintén  ilyen  projekt 
keretében készült volna el,  azt miért nem vállalta át.  Mi lesz a helyzet ezzel a tornateremmel a 
közeljövőben?

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester:  Több  hozzászólás  nem  lévén  a  vitát  lezárja.  Kiss  Gábor 
alpolgármester úr válaszol a felvetett kérdésre, valamint a vita során elhangzottakra.  
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Kiss Gábor alpolgármester: Válaszában elmondja,  hogy valóban több intézményt  jelöltek meg 
azzal kapcsolatban, hogy az Avasi Gimnáziumhoz kapcsolódó termet hogyan kell használni. Ez nem 
azt jelenti, hogy bárki aki ezt igénybe szeretné venni annak három szereplővel kell leülni tárgyalni. 
A megoldás az, hogy a Miskolci Kulturális Központ szervezze a programokat az Avasi Gimnázium 
színháztermébe.  Fontosnak  tartja,  hogy  a  különböző  civil  szervezeteknek  megadják  az  eddigi 
mozgásterét, mert ezekkel mindenképpen színesítik a város kulturális életét. 
A Ferenczi Sándor Szakközépiskola tornacsarnokának PPP-s beruházásával kapcsolatban elmondja, 
hogy az a legnagyobb probléma, hogy ez még egy műszakilag befejezetlen beruházás. Egyetlen 
olyan ügyben sem jött létre az állami szerepvállalás, ahol ne történt volna meg a hibátlan műszaki 
átadás-átvétel.  Mindenki  az  a  célja,  hogy  ez  a  helyzet  előálljon,  mindent  megtesznek  annak 
érdekében, hogy ez az állapot rendeződjön. 

13  .     napirendi     pont:   Javaslat a Miskolc, Kis-Avas II. sor útleszakadás, a Kis-Avas I. sor 
támfal leszakadás és a Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti partfal 
leszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázatokhoz 
szükséges önrész biztosítására, valamint a benyújtott pályázatok 
jóváhagyására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.

Bizottsági vélemények:
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja.  Megállapítja,  hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

14  .     napirendi     pont:   Javaslat az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról (2012. év II. félév) 
szóló beszámoló elfogadására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését a napirendek sorrendjében.

Bizottsági vélemények:
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: támogatta az előterjesztés 

elfogadását.
• Egészségügyi és Szociális Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja.  Megállapítja, hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.
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15  .     napirendi     pont:    Beszámoló a 2012. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.
Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.

Bizottsági vélemények:
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: támogatta az előterjesztés 

elfogadását.
• Egészségügyi és Szociális Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Bartha György: Idéz az előterjesztésből, mely kapcsán kérdezi, hogyan vizsgálták meg a szükséges 
dokumentumok nélkül, hogy szabályszerűek voltak-e a közbeszerzési eljárások - utalva Szivárvány 
Óvoda felújítására és a villamosenergia-szállítására irányuló eljárásokra.
Kéri a két eljárás közbeszerzési dokumentumaiba való betekintést.

Jakab Péter: Megdöbbenve tapasztalta,  hogy a  Családsegítő  Szolgálat  jól  megfelelt  minősítést 
kapott a működését illetően, mert tapasztalatai szerint a szakmaiság súlyosan sérül az intézmény 
működésében. Kérdése, hogy szakmai szintű ellenőrzés mikor volt a szolgálatnál, és mikor várható 
legközelebb, mert – hangsúlyozza - súlyos problémák várnak orvoslásra.

Dr. Mokrai Mihály: Frakciója úgy gondolja, hogy ezeket az ellenőrzéseket „titkok lengik körül”, 
nem tudni,  hogy milyen  célból,  ki  és  hogyan  rendeli  el  az  ellenőrzéseket,  milyen  szempontok 
alapján, ráadásul ezekben olyan megállapításokat tesznek, amiknek nincs jogkövetkezményük. 
A  Közterület-felügyelet  gépjármű  ellenőrzése  kapcsán  megállapítják,  hogy  nem  felel  meg 
maradéktalanul  a  követelményeknek  a  gépjárművek  üzemeltetési  rendje,  mivel  az  igénybevétel 
jogosultságának igazolása, rendje nincs szabályozva. A jelentésben szerepel, hogy ez visszaélésre ad 
lehetőséget, a jogosultságot nem tudták ellenőrizni, de vizsgálat visszaélésre utaló jelet nem talál. 
Felmerül a kérdés, hogy a Hivatalban az egységes gépjármű üzemeltetési rendet jegyzőnek kellene 
szabályozni, és ha a rendszer visszaélésre ad lehetőséget, akkor azt miért nem vizsgálták ezt felül?
A fészekrakó  ügy kapcsán  elismerik  az  előterjesztésben,  hogy  ez  az  állami  kezességvállalás  a 
fiatalok  otthonteremtését  támogatta,  és  ennek  az  egyik  eleme  volt  a  „fészekrakó  hitelként” 
elnevesült támogatási forma. 
Kérdésük továbbá, hogy mi indokolta a soron kívüli ellenőrzések elrendelését, mikor ismeri el a 
vezetés, hogy a fészekrakó program egy államilag támogatott komplex program egyik eleme?
Az ellenjegyzett szerződésekkor az ellenjegyző felelősségét miért nem vizsgálták? Ha az aktuális 
időbeni  piac  értékét  vizsgálták  a  dokumentumok  alapján,  az  értékbizonyítványokon  szereplő 
értékeket  később sem az  illetékhivatal,  sem az  állami  adóhatóság nem vizsgálta,  akkor  hogyan 
történtek a dolgok?

Seresné Horváth Zsuzsanna: A fészekrakó ügy kapcsán döbbenetes tények kerültek napvilágra: a 
vizsgálatból  egyértelműen  kiderült,  hogy  az  MSZP-s  kormány  és  korábbi  városvezetés  olyan 
családok számára is lehetővé tette a lakáshoz jutást, akik nem rendelkeztek semmilyen önerővel. 
Jelen városvezetés jó úton halad, hogy a nem fizető családoktól megszabadítsa a lakóközösségeket.

Dr. Kiss János: A szocialisták próbálják a politikai felelősségüket a fészekrakó ügyben erodálni, azt 
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igazolni,  hogy  nem  felelősek  benne.  A  vizsgálat  során  keletkezett  megállapítások  magukért 
beszélnek.  A  kormány  azért  vezette  be  a  kötelező  kettős  vagyonértékelést,  hogy  ebben  a 
folyamatban  szigorúan  járjanak  el  az  önkormányzatok,  kontrollálják  a  vagyonszakértők  által 
készített  vagyonnyilatkozatokat  azzal,  hogy  valóban  a  piaci  értékeknek  megfelelő  adatokat 
tartalmazó  bizonyítványokat  adnak  ki.  Erre  nem  figyelt  oda  a  korábbi  vezetés,  ez  a  politikai 
felelőssége az ügyben. 
A megoldás – amiről gondoskodik a vezetés –, hogy a fészekrakók el fogják hagyni a lakásokat 
ahova beköltöztek, a közbiztonság és az emberek közérzete javulni fog.

Dr. Tompa Sándor: Reményeit fejezi ki az iránt, hogy Jegyző Úr intézkedik a tekintetben, hogy 
állítsák helyre a rendet. A Hivatalban az ellenőrzésnek nagyon fontos szerepe van. Megjegyzi, hogy 
az ellenzék jogait korlátozzák az ellenőrzés kapcsán, de a Hivatalon belül sem áramlik megfelelően 
az  információ.  Felháborítónak  tartják,  hogy  az  ellenőrzési  tervben  megállapított  hiányosságok 
mindeddig következmények nélkül maradtak.

Bartha György: Felszólalásában megismétli kérését, miszerint a két közbeszerzésnek:
- A Szivárvány Óvoda meglévő épületének felújítása, akadálymentesítése
valamint,
-  A Miskolc Megyei  Jogú Város ajánlatkérő részére villamos energia- szállításra szóló szállítási 
szerződés megkötése tárgyú közbeszerzés dokumentumainak betekintését kéri. Hangsúlyozza, hogy 
köziratokról van szó, kéri Jegyző Úr intézkedését az SZMSZ szerint előírt időben.

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester: Megállapítja,  hogy nincs több hozzászólásra  jelentkező 
képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.
Megadja a szót Lőrincz Zoltánnak, hogy válaszolhasson a felmerült kérdésre.

Lőrincz Zoltán: A közbeszerzési eljárás szabályszerűségének ellenőrzését vizsgálta az Ellenőrzési 
Osztály, a Hivatalon belül pedig az eljárás rendet.
A közterület-felügyelők munkája speciális,  az  ottani  munkáról  naplót  vezetnek a  felügyelők,  a 
használat jogossága ezekből a dokumentumokból valószínűsíthető volt. 
A fészekrakó ügy kapcsán az adó-és értékbizonyítvány kiállítását  vizsgálták,  és azt állapították 
meg,  hogy az  ügyintéző  saját  adatbázisából  igazolta  le,  az  értéket  a  kérelmező által  megadott 
összegben írta be, tehát nem nézett utána a tényleges piaci értéknek. Ez volt a szabálytalanság, ez 
adott lehetőséget a visszaélésekre. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Köszöni a tájékoztatást.
Felszólalási szándékát jelezte Jegyző Úr, megadja neki a szót.

Dr. Csiszár Miklós jegyző: Az ellenőrzés rendszerének a működtetését önkormányzati törvény írja 
elő a jegyző számára, ennek keretében működtetik az Ellenőrzési Osztályt – annak érdekében, hogy 
a közpénzek a jogszabályoknak megfelelően legyenek felhasználva.
Közgyűlés  hagyta  jóvá  decemberben  az  ellenőrzési  tervet,  és  ennek  keretén  belül  történtek  az 
ellenőrzések,  ahogy  azt  is  jóváhagyták,  hogy  bizonyos  esetekben  soron  kívüli  ellenőrzéseket 
végezzenek.  Kockázatelemzéssel  választják  ki,  melyek  azok  a  területek,  ahol  az  ellenőrzés 
praktikus, időszerű és szükséges. 
Megjegyzi,  hogy az ellenőrzések dokumentumok által  alátámasztottak,  melyek végén szerepel a 
javasolt jogi következmény. Ez összhangban az ellenőrzés megállapításaival. Melyek nyomán az 
ezzel összhangban álló intézkedéseket minden esetben megteszi jegyzőként.

Elmondja,  hogy  bármelyik  képviselőnek  joga  van  betekinteni  az  ellenőrzési  dokumentumokba, 
ebben senki nem gátolja őket.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Köszöni a tájékoztatást.
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Bejelenti,  hogy a nyílt ülésre felvett, sürgősségi     előterjesztések     tárgyalásával     folytatják   
munkájukat.

1.   sürgősségi napirend  :   Javaslat a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 
hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 56/2001. (XII.12) 
sz. önkormányzati rendelet módosítására 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A sürgősségre tekintettel kéri az anyag előterjesztőjét Pfliegler 
Péter alpolgármester urat, hogy tegye meg kiegészítését, indoklását.

Pfliegler Péter alpolgármester: A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi 
közszolgáltatásról  szóló  önkormányzati  rendelet  decemberi  módosítása  megteremtette  annak 
lehetőségét, hogy azon lakossági fogyasztók, akik a szelektív hulladékgyűjtésbe bekapcsolódnak és 
a  szelektív  hulladékgyűjtési  kötelezettségnek  eleget  is  tesznek,  jogosulttá  váljanak  arra,  hogy 
csökkentett  űrmértékű  edényzetet  használjanak.  A  rendeletmódosítás  nem  a  szelektív 
hulladékgyűjtést  teszi  kötelezővé  a  város  területén,  hanem megteremti  ennek  a  lehetőségnek  a 
választását.  A hulladéktörvény  előírásai  alapján  2015-től  kötelező  szelektív  hulladékgyűjtéshez 
megteremtődnek  majd  a  tárgyi  feltételek,  addigra  ki  kell  dolgozni  az  ezt  ösztönző  kéttényezős 
díjstruktúrát is. Jelen előterjesztés azon közgyűlési döntések meghozatalára tesz javaslatot, melyek 
az említett célok eléréséhez szükségesek. 
Kéri a Közgyűlést, hogy a határozati javaslatot fogadja el annak érdekében, hogy megvalósuljon a 
városvezetés  azon  törekvése,  hogy  Miskolc  lakosai,  társasházai,  lakásszövetkezetei  számára 
megteremtődjön a csökkentett fizetési kötelezettség a hulladékkezelési közszolgáltatás területén – 
összhangban a központi kormányzat hasonló törekvéseivel. Mindezek lehetővé teszik a miskolciak 
számára  a  környezettudatosabb  életmód  gyakorlását  is,  példaértékű  város  lehetne  ezzel  az 
országban Miskolc.

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpolgármester Úrnak a tájékoztatást.
Mivel  rendeletről  van  szó,  ezért  a  szakbizottság  tárgyalta  az  előterjesztést,  kéri  az  álláspont 
ismertetését.

Bizottsági vélemény:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja.  Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Bartha  György: Szeretné,  ha  kifejtené,  hogy  mit  jelent  az:  megteremtődnek  a  feltételek. 
Választókerületének egy részén megjelentek a szelektív hulladékgyűjtők, kérdése, hogy miért csak 
egy  részen,  lesznek-e  más  részeken  is,  lesz-e  folytatás?  Többször  tett  bejelentést,  mert  a 
meglévőknél a hulladék elszállítása kapcsán voltak problémák. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Valóban  meg  szeretnék  teremteni  a  feltételeket,  kiterjeszteni  a 
lehetőségeket. Javasolja, hogy a hulladékelszállításért felelős céggel közösen járják be a területet, 
tegyenek javaslatot, Alpolgármester Úrral egyeztetve vigyék végig az ügyet. 
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Bartha György: Szerette volna, ha a cégtől kapott volna ez irányú megkeresést. Várja a cég, esetleg 
Alpolgármester Úr által megbízott személy megkeresését az ügyben. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri a többi képviselőt is, hogy csatlakozzanak be a rendszerbe, 
mert  az  egész  városban  szeretnék  biztosítani  a  szelektív  hulladékgyűjtéshez  szükséges  edények 
elhelyezését  és  a  hulladék elszállítását.  Csak így tudják a  díjcsökkentést  elérni,  ami  a  lakosság 
szempontjából elengedhetetlen. 
Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.
Felszólalási szándékát jelezte Pfliegler Péter alpolgármester úr, megadja neki a szót.

Pfliegler Péter alpolgármester: Reményeit fejezi ki az iránt, hogy a képviselők átérzik azt, hogy 
milyen nagy jelentőségű ügy ez Miskolc lakosai és az egész bolygó szemszögéből is. 
Bartha  képviselő  úrral  már  volt  bejáráson,  és  a  mostaninak  sem  látja  akadályát.  Megerősíti 
Polgármester Úr szavait.
Bartha képviselő úr jelezte, hogy a kukák gyakran tele vannak, tájékoztatásul elmondja, hogy a 
szelektív  hulladékgyűjtő  autók  rendszerint  kéthetente  meghatározott  időben  mennek,  az  adott 
napon.  Az  órában  lehet  eltérés,  de  ha  nincs  valamilyen  technikai  akadálya,  az  elszállítás 
megtörténik. 
Az előterjesztés elfogadása után még szélesebb körben – aki vállalja a szelektív hulladékgyűjtést – 
fogják biztosítani a hulladékgyűjtésnek ezt a formáját a lakosság részére. 

2  .     sürgősségi   napirend  : Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális 
szolgáltatásokról és azok igénybevételéről szóló 21/2010. (VI.30.) 
számú önkormányzati rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Mivel rendeletről van szó, ezért  tárgyalta az előterjesztést a Jogi, 
Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság, kéri az álláspont ismertetését.

Bizottsági vélemény:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  A napirend feletti vitát megnyitja.  Megállapítja,  hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

3  .     sürgősségi   napirend  : Javaslat a lakosság közüzemi költségeinek mérséklésére irányuló 
kormányzati intézkedések támogatására

Dr. Kriza Ákos polgármester: A sürgősségre tekintettel kéri az anyag készítőjét, Dr. Sömjéni Éva 
kabinetvezető asszonyt, hogy tegye meg kiegészítését, indoklását.

Dr. Sömjéni Éva: Az előterjesztés határozati javaslata arról szól, hogy a Közgyűlés támogatja a 
kormány rezsicsökkentéssel kapcsolatos intézkedéseit. Úgy véli, hogy ez egy támogatható javaslat, 
az ország, a magyar lakosság nagy része egyetért és örül ennek az intézkedésnek, mert javítja az 
életkörülményeit.  Nyolc  év  folyamatos  energia  áremelkedés  után  nagy  dolog,  ha  megáll  az 
emelkedés,  de  az  még  nagyobb,  hogyha  csökkenésre  kerül  sor.  Ezek  az  intézkedések  egy 
folyamatos csökkentés lehetőségét teremtik meg, a tervek szerint a kormány kiterjeszti ezt, és még 
lejjebb szeretné vinni a rezsiköltségeket. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Kabinetvezető Asszonynak a tájékoztatást.
A napirend feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Dr. Kiss János: Felszólalásában elmondja, hogy az előterjesztésnek akár az is lehetne a címe, hogy 
„Akarnak-e  5  milliárd  forintot  2013-ban  a  miskolciak  zsebében  hagyni  a  rezsicsökkentéssel 
összefüggésben?” A Fidesz-KDNP frakció mindenképpen emellett van. Elmondja, hogy az elmúlt 
években folyamatosan nőttek az árak, a szolgáltatók óriási profitra tettek szert. Megjegyzi, hogy az 
európai országok között – a vásárlóerőt figyelembe véve - Magyarországon a legmagasabb a gáz és 
az  elektromos  áram ára.  2013.  január  1-jétől  viszont  csökkennek  az  árak:  gáz,  áram és  távhő. 
Meglátásuk szerint ez történelmi döntés volt, mert az eddigi év eleji áremelés helyett az árcsökkenés 
előnyeit élvezhetik az emberek. Egy átlagos család éves szinten 70-90 ezer forintot takaríthat meg, 
ezt  megszorozva  a  miskolci  lakosok  számával  jön  ki  az  5  milliárdos  megtakarítás.  A 
rezsicsökkentésnek további gazdasági előnye lesz: csökken az infláció, javulnak a bizalmi indexek, 
és nő a családoknál maradó összegnek köszönhetően a vásárlóerő.
Úgy véli, hogy itt az idő, hogy mindenki színt valljon ebben a kérdésben, támogatják-e vagy sem a 
kormány azon szándékát, hogy kiáll a rezsicsökkentés mellett. 

Egy aláírásgyűjtő ívet ad át az MSZP frakcióvezetőjének.

Pakusza Zoltán: Alapvetően támogatják a rezsicsökkentést, az irány jó, de a mértékét kevesli – 
legalább  30  %-ra  lehetne  szert  tenni,  amire  a  Jobbik  parlamenti  szinten  kidolgozta  az  ehhez 
szükséges dokumentumokat. Ennek eszköze lehetne a privatizációs szerződések felülvizsgálata és a 
közműcégek garantált profit megszüntetése.
A kormánynak terve a szemétdíj csökkentése, ami kapcsán kérdés, hogy ez Miskolcon hogyan fog 
megvalósulni, mert nemrég volt emelés, és a várható csökkenéssel is nőttek a korábbihoz képest a 
díjak.  Kérdése továbbá,  hogy a  18,2 %-os  emelés  szükséges-e,  és  ebben szerepel-e  a  10 %-os 
csökkentés?

Dr. Tompa Sándor: Elmondja, hogy eddig még nem volt rá példa, hogy egy városi közgyűlésen 
aláírásgyűjtésre  kerüljön  sor.  Szerinte  ez  az  előterjesztés  erről  szól  többek  között,  hogy 
magánemberként is támogassa a javaslatot. Úgy véli, hogy a politikának, az aláírásgyűjtésnek az 
utcán van a helye, nem a közgyűlési teremben.
Egy energetikai szakember véleményét idézi, aki szerint ha ez a fajta rezsicsökkentés bekövetkezik 
nem lesznek  energetikai  beruházások.  Felszólalásában  megjegyzi,  hogy  felelős  politikus  azt  is 
megnézi, mik lehetnek egy ilyen döntésnek a következményei. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megdöbbentő szerinte  az a  kijelentés,  hogy a közgyűlésben ne 
legyen  politika.  Az  egy  nagyon  pozitív  dolog,  hogy  a  rezsicsökkentés  által  ekkora  összeg  a 
miskolciak zsebében marad, és ezen az úton kell tovább haladni. 

Földesi Norbert: Meglátása szerint ez az előterjesztés több előkészítést igényelt volna. Kérdése, 
hogy az 5 milliárdos megtakarítást az éves szinten gondolták-e, illetve milyen ciklusra, mert nem 
egyértelmű.
A  miskolci  szolgáltató  cégek  hozzájárulhatnak  a  rezsicsökkentéshez,  de  megjegyzi,  hogy 
nemrégiben voltak az emelések, és abból nem nagy vonalúság most engedni, összességében így is 
emelkedtek a díjak. A nemes cél és a valóság távol áll egymástól. 

Takács Gábor: A rezsicsökkentésnek vannak különböző vetületei, segíti az infláció csökkentését, 
hozzájárul  a  háztartások  fogyasztási  képességének  a  növekedéséhez,  mely  által  a  gazdaság 
teljesítőképessége  is  növekedjszik.  Az  alacsonyabb  infláció  lehetővé  teszi  az  alapkamat 
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csökkentését is, ami lehetővé teszi, hogy beruházások induljanak meg. 
Az  MSZP  kormányzása  idején  kiárusította  a  stratégiai  energetikai  ágazatokat,  aminek 
következménye  az országot terheli.  Most a  kormány pedig azt  mondja:  elég volt  abból,  hogy a 
magyar fogyasztók finanszírozzák a külföldi szolgáltatók vállalati profitját. 
Bízik abban, hogy ennek a rezsicsökkentésnek lesz folytatása, és olyan energetikai stratégiát fognak 
tudni megvalósítani, ami az ország érdekét szolgálja. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy a kormány előtt lévő előterjesztés a 
tavaly márciusi  árak csökkentéséről  szól.  Megjegyzi,  hogy a  mai  rendelettervezettel  lehetőséget 
teremtenek  arra,  hogy  a  szeméttároló  edényzetnek  a  kicserélésével,  szelektív  hulladékgyűjtés 
fokozásával jelentősebb árkedvezményekhez jusson a lakosság. 

Dr. Tompa Sándor: Felszólalásában elmondja,  hogy a  politizálásnak helye  van a  közgyűlésen. 
Megjegyzi,  hogy  az  előterjesztést  reggel  osztották  ki,  erről  akarnak  vitát  folytatni,  ez  teszi 
komolytalanná. A jelen kormány már jelentősen emelte az árakat – kiemeli a távhő áremelést - ,  
most elengednek belőle 10 %-ot, ami szerinte demagógia.

Dr.  Kovács  László: A  KDNP-frakció  nevében  elmondja,  hogy  csatlakoznak  a  Fidesz 
frakcióvezetőjéhez,  örömmel  vették  az  előterjesztést.  Jelen  kormány példátlan  teljesítményt  hajt 
azzal végre, hogy az összes magyar háztartás költségeit megpróbálja 10 %-kal csökkenteni. 

Seresné Horváth Zsuzsanna: Aláírásgyűjtés alkalmával örömmel tapasztalták, hogy a miskolciak 
többsége mennyire örül a kormány ezen intézkedésének, mert minden megtakarított  forint sokat 
jelent a háztartások számára. 
A szemétszállítási  díjak valóban emelkedtek,  de  a  városvezetés  sokat  harcolt  azért,  hogy minél 
kisebb mértékben növekedjenek. 

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester: 2012-ben  a  kormány  egy  rendelettel  indította  el  a 
rezsicsökkentés  folyamatát,  melynek  az  volt  a  célja,  hogy  legalább  10  %-os  árcsökkentést 
érezhessenek  a  magyar  családok  a  szolgáltatási  szektor  által  kibocsátott  számlák  tekintetében. 
Szerinte jogosan követelik a multinacionális cégektől, hogy a rezsicsökkentés érdekében engedjenek 
a  profitjukból,  a  haszonszerzési  célkitűzésekből,  és  hagyjanak  további  pénzeket  a  családoknál. 
Hangsúlyozza,  hogy a  szocialisták  kormányzása  idején  drasztikusan  emelkedtek  az  energia-  és 
gázszektorban a fogyasztói árak. Képviselőként kötelességük a miskolci családok védelme. 

Szabó Sándor: Költői kérdése, hogy kik árusították ki a magyar energiaszektort a multinacionális 
cégeknek, kik voltak azok akik kiszolgáltatták ezáltal a magyar lakosságot az energiaspirálnak, ami 
ezután következett? Milyen forrásból történnek az energiaszektor fejlesztésének a költségei? Azt a 
következtetést vonja le, hogy aki a rezsicsökkentés ellen foglal állást, az a multinacionális cégek 
pártján áll, és nem a magyar embereknek az érdekeit képviseli. 

Varga Gergő: Felszólalásában elmondja, hogy mindenki szeretne kevesebbet fizetni. 
Az  aláírásgyűjtő  ívvel  az  a  problémája,  hogy szerepel  benne  egy záradék,  miszerint  a  Fideszt 
felhatalmazzák adataik kezelésére. 
Kérdezi, hogy mi fog történni azokkal, akik fával vagy szénnel tüzelnek?

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  a  határozati  javaslatban  nem 
szerepel semmilyen aláírásgyűjtés ívvel kapcsolatos jelzés. Ismerteti a határozati javaslat tartalmát. 

Dr. Kiss János: Az ellenzék felszólalásaira reagál. Az MSZP-nek korábban is voltak „szakértői 
félelmei”  a  rezsicsökkentés  vonatkozásában,  akkor  azt  mondták,  hogy inflációs  nyomás  lesz  a 
következménye, aminek pontosan az ellenkezője történt. 

32



Az 5 milliárd forint úgy jött ki, hogy 70 ezer miskolci háztartás van, az éves megtakarítás pedig 
háztartásonként 70-90 ezer forint közé tehető, a kettő szorzata pedig 5 milliárd körülre tehető.

Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

Varga Gergő: Véleménye szerint ez egy politikai kampány kezdete, egy politikai marketing.
Hangsúlyozza,  hogy ez  az  előterjesztés  nem más,  mint  egy burkolt  politikai  kampány kezdete. 
Felhasználják a Közgyűlést  arra, hogy propagálják az aláírásgyűjtő íveket. A rezsicsökkentésnek 
látja értelmét, de az előterjesztésnek nem. 

Földesi  Norbert: Meglátása  szerint  az  előterjesztés  egy  politikai  attrakció,  melynek  célja 
karanténba zárni a szocialista képviselőket, mert a véleményük nem egyezik a kormánypártiakéval. 
Javasolja,  hogy  a  miskolci  cégek  a  következő  Közgyűlésre  dolgozzanak  ki  egy  megalapozott 
gazdasági  számítást  arra,  hogy  az  ő  esetükben  milyen  hatással  van  a  csökkentés  a  város 
gazdaságára, költségvetésére. Egy hónap múlva akkor tudnának erről érdemben vitázni, ha kivennék 
a politikai élét, és szakmai érvek alátámasztásával tudnának döntést hozni.

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester: Megállapítja,  hogy nincs több hozzászólásra  jelentkező 
képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.
A felszólalásokra reagál, miszerint a 2012-es adatok alapján egy átlagos család kb. 7-8000 forinttal 
jár jobban, ha a rezsicsökkentésnek érvényt szereznek. 

4.     sürgősségi     napirend  : Javaslat Miskolc Város Környezetvédelmi és Energiahatékonysági 
Közalapítvány megszüntetéséhez való hozzájárulás megadására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Felkéri az anyag készítőjét, Papp Zsolt főosztályvezető urat, 
hogy tegye meg kiegészítést.

Papp  Zsolt:  Miskolc Város Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Közalapítványát  a 
Közgyűlés 2006-ban hozta létre. A Miskolci Járási Ügyészség törvényességi ellenőrzés keretében a 
közalapítvány  kuratóriumának  elnökét  felszólította  egy  nyilatkozat  tételre  a  működéssel 
kapcsolatban.  A  kuratórium  Elnök  Asszonyának  nyilatkozata  értelmében  a közalapítvány 
működését nem kezdte meg, érdemi tevékenységet nem végzett, ingó vagy ingatlan vagyonnal nem 
rendelkezik. Mivel a  közalapítvány céljait  az önkormányzat  saját  feladatellátási  körében, illetve 
egyházakkal, civil szervezetekkel együttműködve jelenleg is megvalósítja, az előterjesztés arra tesz 
javaslatot, hogy ezt a közalapítványt a Közgyűlés szüntesse meg. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Köszöni Főosztályvezető úr tájékoztatását. 
A napirend feletti vitát megnyitja. Megállapítja, hogy nincs hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirend feletti vitát lezárja.

5  .     sürgősségi     napirend:   Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet  Szervezeti és 
Működési Szabályzatának jóváhagyására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Vincze Csaba jelezte, hogy kiegészítést kíván tenni, megadja 
neki a szót.

Vincze Csaba: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének februári döntése alapján április 1-jével 
megkezdte működését a Miskolci Önkormányzati  Rendészet, mint önálló költségvetési szerv.  Az 
Áht.  előírja,  hogy a  költségvetési  szerv  feladatainak  ellátását,  részletes  belső  rendjét  és  módját 
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Szervezeti  és  Működési  Szabályzat  állapítja  meg.  Annak  érdekében,  hogy  ez  a  szervezet 
törvényesen és jogszerűen működhessen szükséges az SZMSZ elfogadására. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester:  Köszöni a tájékoztatást. 
A napirend feletti vitát megnyitja.  Megállapítja, hogy nincs hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirend feletti vitát lezárja.

6. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város és  Jekatyerinburg város 
közötti szándéknyilatkozat jóváhagyására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirend felett megnyitja a vitát.  Megállapítja, hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

7. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc Holding Önkormányzati Vagyonkezelő 
Zártkörűen működő Részvénytársaság jegyzett tőkéjének 
felemelésére 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A sürgősségre tekintettel kéri az anyag készítőjét, Olajos László 
projektmenedzser urat a Holdingból, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését, indokolását.

Olajos László: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése 2012. július 30. napján tartott rendkívüli 
ülésén  tárgyalta  a  Miskolc,  Déli  Ipari  Park  nevű  ingatlan  infrastruktúra  fejlesztéséről  szóló 
javaslatot. A hozott határozat értelmében a Közgyűlés erre a célra kijelölte Miskolc, 47 511/1 hrsz.-
ú  ingatlanegyüttest,  és  utasította  a  Miskolc  Holding  Zrt.-t,  hogy  készítse  elő  az  ingatlan 
apportálását.  Ennek  előfeltétele  volt,  hogy a  cég  ÉMOP pályázaton  sikerrel  vegyen  részt,  és  a 
maximális  támogatási  összeget  elnyerje,  melyet  teljesítettek.  Ennek  alapján  az  előfeltételek 
teljesültek.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Köszöni a tájékoztatást.
A napirend feletti vitát megnyitja. Megállapítja, hogy nincs hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirend feletti vitát lezárja.

8  .     sürgősségi   napirend:   Javaslat  a  Miskolci  Sportholding  Kft.  megalapítására,  valamint 
kapcsolódó döntések meghozatalára

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az anyag kiküldésre került, melyhez szóbeli kiegészítést kíván 
tenni határozati javaslat vonatkozásában .
- Az ügyvezető személyére javasolja: Draskóczy Imre urat.
-  A Felügyelő  Bizottsági  tagok  vonatkozásában  javasolja:  Dankó  Gyula,  Kupai  András  és  Dr. 

Megyery Péter urakat.
- Könyvvizsgálói megbízásra javasolja: Conto és Controll Kft.-t.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát.  Megállapítja,  hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.
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9. sürgősségi napirend: Javaslat  Magyar  Labdarúgó  Szövetség  által  meghirdetett 
Pályaépítési  Program  IV.  ütem  pályázaténak  benyújtására  és 
önrész biztosítására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirend felett megnyitja a vitát.  Megállapítja, hogy nincs 
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

A Testület nyílt ülésére felvett napirendi előterjesztések tárgyalását befejezte. 
Az elfogadott tárgyalási sorrend  szerint most zárt ülés következik, ennek megfelelően  zárt ülést 
rendel el.

Megkéri a vendégeket, a sajtó képviselőit, hogy hagyják el az üléstermet.

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.

- Zárt ülést követően -

Dr. Kriza Ákos polgármester: A mai Testületi ülés napirendjére felvett előterjesztések tárgyalását 
befejezték.     

Bejelenti, hogy a Közérdekű bejelentések, kérdések következnek

Hozzászólók:

Pakusza Zoltán: Több bejelentés is érkezett hozzá. Az Erenyői úttal kapcsolatban elmondja, hogy a 
MIK és a Homokbánya közötti buszmegállók között nincs árok, a vízelfolyás így nem biztosított. 
Megjegyzi,  hogy  a  Homokbánya  utáni  és  a  Szarkahegy  közötti  buszmegállóknál  ezt  már 
valamelyest orvosolták. 
Laudai utcában aszfaltozásra van szükség – szintén lakosok keresték meg ez ügyben -, valamint az 
Erdő  sor  Akna  utca  találkozásánál  szintén  kérték  a  lakók,  hogy állítsák  helyre  az  utat,  melyet 
nemcsak az időjárás rongált meg, hanem a bányajárat tömedékelése miatt rengeteg teherautó járt 
arra, aminek meg lett az eredménye. Kérték a lakók, hogy akár a céggel megállapodva, de állítsák 
vissza az út eredeti állapotát. 
A Pálma u. 13. sz. háznál folyik a patak, de a patakmeder rekonstrukciója viszont itt ér végett. A ház 
mögötti részen alámossa a Szinva a partoldalt. Úgy néz ki, mintha a régi és új meder között nem 
történtek volna meg a helyreállítási munkálatok. 
A Pálma és Márton bíró utca összekötését kérik az Önkormányzattól a lakók,  melyet  tudomása 
szerint az árvíz idején megígértek nekik. Elmondja, hogy egy zsákutcáról van szó, nem lehet autóval 
megfordulni. Az árvíz előtt volt egy forduló, de a patakmeder rekonstrukció miatt ez gyakorlatilag 
megszűnt. 
Szintén a Pálma utcán, egy szakaszán a szennyvíz bevezetését is kérik a lakosok.

Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

Bazin Géza: Pakusza képviselő úrnak jelzi,  hogy tudomása szerint a Laudai utca kátyúzását az 
Önkormányzat  rendezi.  Bejelentése alapján már egy ideiglenes  árkot  kialakítottak a  Perecesi  út 
mellett,  a  Szarkahegy  alatt.  Az  ott  lakók  továbbá  kérik,  hogy  az  útpadka  magasságát  –  ami 
magasabb, mint az út szintje -, csökkentsék, mert így nem tud lefolyni a a víz az úttestről.
A Bertalan  6.  sz.  melletti  parkoló  felől  érdeklődik,  hogy ki  végezte  annak bontását,  mert  nem 
állította vissza az eredeti állapotot. 
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Kéri,  hogy  a  szemétgyűjtő  edények  ürítésére  figyeljenek  oda  Perecesen,  különös  tekintettel  a 
játszóterek környékén és a Vilma forrásnál. Az eltűnt edények pótlására is szükség lenne, esetleg 
még plusz darabok kihelyezésére is.
Arról is érdeklődik, mikor fog a saralás megtörténni a területen.
Megköszöni,  hogy a 6-os busz végállomásánál eltűnt az általa is  említett  gödör, segítve ezzel a 
közlekedést.
Tájékoztatást kér arról, hogy ebben az évben az Önkormányzat milyen munkákat ír ki meghívásos 
pályázat alapján – ezeket listáját szeretné megkapni -, valamint arról is szeretne információt, hogy 
milyen módon dől el, hogy kik kapják a meghívást. 

Dr.  Tompa Sándor: Kérdése,  hogy az  MVK Zrt.  még  miért  hivatkozik  mindig  a  havazásra  a 
járatkimaradások kapcsán. A cég még mindig erre hivatkozik, ami az ország városai közül csak 
Miskolcon van így. Megjegyzi a volán buszok esetében nincsenek problémák az időjárás miatt. 
Többször is hangsúlyozza, hogy szerintük „hülyének nézik a miskolciakat”. Hallomásuk szerint az 
MVK Zrt. buszokat adott el, kérdezi, hogy nem ezek hiányoznak-e a forgalomból?
Kérdése továbbá, hogy komolyan gondolják-e, hogy több buszjárat – 5, 15 és 69-es – este nyolc óra 
után telefonhívásra fog közlekedni? Nem érti,  hogyan gondolják,  hogy néhány nappal egy ilyen 
projekt elindítása előtt, hogy erre az emberek felkészültek.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Ez a kérdést Kókai Úrnak mindenképpen továbbítják. További 
kérdéseire is írásban fog választ kapni. 

Fodor Zoltán: Pfliegler Péter alpolgármester felé címzi szavait.  Büntetések kapcsán, ha valakit 
megbüntetnek több lehetősége van – befizeti, Városgazdánál ledolgozza, vagy a börtönben letölti. 
Ennek kapcsán felveti,  hogy a Hidegsoron nagy mértékű a szemét felhalmozás,  és kéri,  hogy a 
Közterület-felügyelettel  és  AVE munkatársaival  együtt  nézzék  meg,  hogy van-e  az  ottlakóknak 
szemétszállítási szerződése, ha nincs, meg kell velük köttetni.
Azt pedig, akit a szabálytalanságért megbüntetnek, és a közmunkát választja a Városgazdánál, azt 
kötelezzék, hogy a saját területén szedje össze a szemetet. Kéri, erre fokozottan figyeljenek oda.

Takács  Gábor: Legutóbb  Szirma  és  Martin-kertváros  közbiztonságával  kapcsolatban  tartott 
lakossági fórumot, és úgy gondolja, hogy közbiztonság szempontjából a városrész jó irányba halad. 
A város legalacsonyabban fekvő pontjának a területi képviselője, és felhívja rá a figyelmet, hogy 
azon a területen a csapadékvíz elvezetés megoldása komoly problémát okoz. A Startmunka program 
keretében  sok  olyan  munkát  el  tudnak  majd  végezni,  ami  megoldásokat  jelent  ezekre.  Ezzel 
kapcsolatban május folyamán fog lakossági fórumot tartani. 
Kátyúzás kapcsán megjegyzi és kéri, hogy térjenek vissza a Gyöngyösi és Kisfaludy utca sarkán 
található kátyúra, mert nem sikerült megoldani. Kritikus továbbá a Berzsenyi út állapota, amire fel 
is hívja a figyelmet, továbbá a Kisfaludy utcának egy járdaszakasza teljesen tönkre ment.
A meglévő játszótereken karbantartási munkálatokat kérnek a lakosok.

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.

Katona Ferenc: A Vikend telep utca végén található egy telep, és ezen szakaszt illetően káosz van 
az  ingatlan-nyilvántartásban,  illegális  és  legális  bódékban élnek az emberek,  és  jelen szabályok 
szerint nem mindenki kap lakcímkártyát, aminek következményei vannak. Egy összefoglalót kér, 
mely alapján tájékoztatni tudja majd az ott élőket, hogy mire számítsanak.
A város különböző pontjain nagy felületű reklámtáblák úgy lettek elhelyezve, hogy az autósokat 
zavarja, állásfoglalást kér ez ügyben. 
A Szeles és Hatvanötösök útja kereszteződésénél gyalogátkelőhely felfestésére van szükség, kéri, 
hogy vizsgálják meg ennek a lehetőségét. 
Dr. Tompa Sándor képviselő úr hozzászólására reagál, miszerint megalapozottnak tartja az MVK 
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újítását,  hogy  a  buszok  akkor  közlekedjenek,  ha  valóban  van  utas,  különben  indokolatlan  a 
közlekedés.

Seresné Horváth Zsuzsanna: Tavasz beköszöntével megszaporodtak a közterületen, parkokban és 
az utakon a feladatok. Örömmel tapasztalta,  hogy választókörzetében is  elkezdődött  a  kátyúzás, 
ennek felgyorsítását kéri, valamint közterületi padok, játszóeszközök, szeméttárolók karbantartását, 
gallyazási munkálatok elvégzését. Ezekben kéri a városüzemeltetés és a Városgazda segítségét.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A Városgazda részéről kéri Beke Tibor urat,  hogy válaszoljon a 
felmerült kérdésekre.

Beke Tibor: A Városgazda a kátyúzási munkálatokat a múlthét folyamán megkezdte. Az eddigi esős 
időjárás miatt inkább e héttől válik láthatóvá az eredmény. A város tíz pontján egyszerre indult el a 
kátyúzás,  a  következő  hetekben  ez  nőni  fog.  Reményei  szerint  a  közbeszerzési  eljárásban 
meghatározott június 15. napjáig a városban el tudják végezni a kátyúzási munkálatokat. 
A növényzet karbantartási munkálatai szintén megkezdődtek. Kis türelmet kér a lakosok részéről is.

Gazdusné  Pankucsi  Katalin: Örömmel  tájékoztatja  a  területén  élőket,  hogy  a  kátyúzás 
elkezdődött.
Jelzi, hogy a közmunkások munkavégzésével nincs megelégedve, mert gyakran tapasztalja, hogy 
munkaidőben nem dolgoznak.
Kabar úton MIK-es lakások vannak, a szemételhelyezéssel évek óta gondok vannak. Kéri a MIK 
munkatársait, hogy szállítsák el a hulladékot, mert nagy a forgalom arrafelé. 
Komlóstetőn  a  Nádastói  zúzalékos  utat  minden  évben  megcsináltatják,  utána  rövid  időn  belül 
tönkremegy a forgalom miatt, de nincs a csapadékvíz elvezetése sem megoldva az úton, a házakra 
folyik a víz. Kéri a város segítségét a problémát megoldásában, mert ehhez már kevés a képviselői 
alapja.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  húsz  képzett  munkafelügyelőt 
fognak  alkalmazni,  hogy  a  közmunkások  munkavégzését  intenzívebbé  tegyék.  A  Városgazda 
munkatársai tájékoztatták, hogy figyelemmel kísérik a közmunkások tevékenységét, és elmondja, 
hogy volt eredménye a tavalyi munkájuknak is, említi a vízelvezető árkok takarítását.

Dr. Kovács László: Kátyúzás kapcsán elmondja, hogy eddig minden évben problémát okozott, és 
kéri, hogy, ne szeptemberben történjen meg a jelentős része, mert akkorra már gyakorlatilag újra 
kell kezdni. Ugyanakkor gratulál és köszönetet is mond a Városgazdának, mert a Kuruc utcán soha 
nem történt  még ilyen gyorsan az út kijavítása,  mint idén,  valamint  felhívja  a figyelmet  a vele 
szomszédos Árpád utcára, ott is szükség lenne a javításra.
Tegnapi napon sajtótájékoztatón vettek részt a Függőkert  beruházása kapcsán. Ott  is  elhangzott, 
hogy a két világháború között ez a terület az ország egyik ékszerdoboza volt, és reményeik szerint 
ismét azzá fog válni. Elmondja, hogy amikor 1930-ban a Függőkertet és a Palotaszállót átadták, 
akkor  több,  mint  10  kertész  gondoskodott  a  terület  folyamatos  ápolásáról.  Javaslata,  hogy 
próbáljanak meg a Palotaszálló tulajdonosával megbeszélést kezdeményezni, hogy kinek a feladta a 
karbantartási munkálatok elvégzése, mert – hangsúlyozza – gazdátlanul nem maradhat feladat.
Felháborítónak  tartja  azt  az  eljárást,  hogy területileg  érintett  képviselőként  nem lett  bevonva  a 
döntés előkészítésbe, abban a több buszjáratot érintő, MVK-s tervezetnek az előkészítésébe, hogy 
este  ezek  a  buszok  csak  hívásra  közlekedjenek,  kiváltképp  egy  olyan  turisztikailag  frekventált 
területen, mint Lillafüred. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Csatlakozik a Képviselő Úr felháborodásához. 
Elmondja, hogy jelezte a Holding Zrt. felé, hogy számoljanak be arról, hogyan történhetett ez meg, 
valamint kérte,  hogy a Közlekedési vállalattal  kapcsolatos kérdéseket alaposan tárgyalja meg az 
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igazgatóság.  Rövid  időn  belül  –  két  hét  -  döntést  kér  a  Közlekedési  vállalat  működésével 
kapcsolatos anomáliák vonatkozásában.
Függőkert  kapcsán  Alpolgármester  Úrnak  jelezte  a  felvetést,  aki  felveszi  a  kapcsolatot  a 
Palotaszálló üzemeltetőivel, és egyeztetnek majd a kérdésben. 

Bartha  György: Szintén  csatlakozik  a  felháborodáshoz,  mint  a  69-es  busz  kapcsán  érintett 
képviselő,  és  úgy  tapasztalja,  hogy  többen  vannak  ezzel  így.  Vannak,  akik  szerint  jogilag  is 
aggályos, mert az emberek az áprilisi bérletet megvették, az MVK pedig április 22-én egy ilyen 
változtatást eszközöl – nem tájékoztatták a bérletvásárlókat, hogy hónap közben ilyen módosítás 
történik.
Szivárvány Óvoda kapcsán kérdezi, hogy ebben az évben elkészül-e munka, és mikor nevezik meg a 
felelőst? Felhívja a figyelmet, hogy veszélyeztetik így az óvoda működését, az óvoda pedagógusok 
állását. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Hangsúlyozza, egy kivitelező tevékenységéért a megbízó nem felel.
Megadja a szót Kiss Gábor alpolgármester úrnak, hogy válaszolhasson.

Kiss  Gábor  alpolgármester: Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  a  kivitelező  ellehetetlenült, 
tulajdonosváltás volt. Hangsúlyozza azonos néven, azonos kivitelező végezte a munkát. Szerződés 
szerint március 20. napjára volt kiírva a műszaki átadás-átvétel, de a kivitelező nem tudta elvégezni 
a munkálatokat. Jogszabályban meghatározott póthatáridőt megállapították, de a kivitelező jelezte, 
hogy azt  sem fogja  tudni  teljesíteni.  Meghívásos  eljárással  egy másik  kivitelezőt  keresnek,  aki 
óvoda kezdésig elvégzi a munkálatokat. 
Azért, hogy az Önkormányzat ne kerüljön joghátrányban az eljárási rendet be kell tartani, de minden 
érdeket érvényesíteni fognak – az Önkormányzat és az óvoda érdekében is. 

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester: A  14.  választókerület  lakóinak  nevében  fordul  a 
Városgazdához. 
Örömét fejezte ki, hogy egy új utcaseprő gép beszerzése kapcsán, jelezi, hogy erre körzetében is 
szükség van – kiemeli az Andor utcát. 
Felhívja a figyelmet, hogy a Rácz Ádám utcában a járda egyik ága megsüllyedt, ahol a csapadékvíz 
összegyűlik, kéri a Városgazdát, hogy műszaki felmérést követően hárítsa el a hibát.
A Győri kapu 4-8. sz. között új játszóeszközök kerültek átadásra, a lakók legnagyobb örömére. 
Tájékoztatásul elmondja, hogy padok kerültek kihelyezésre a közelmúltban a Szent Imre térre.
Városgazdától kéri, hogy idén is fordítsanak figyelmet a virágosításra a Győri kapuban. 
Kéri  Pfliegler  Péter  alpolgármester  urat,  hogy  amint  a  kátyúzásokat  elrendeli  a  Beruházási  és 
Városüzemeltetési  Osztály,  fordítsanak  figyelmet  a  Báthori  utcára,  mert  tavaly  az  kimaradt. 
Valamint kérdése, hogy a Réz utcába fekvőrendőr kihelyezhető-e, szintén lakossági kérésre.
Kéri továbbá a saralást a Zoltán, Gyula és Rácz Ádám utcákon.

Kovács Józsefné: Tavalyi évben elkészültek a Pacsirta és a Szent László utak közötti csapadékvíz 
elvezető  munkálatok  tervei,  valaki  azonban  fellebbezéssel  élt,  azóta  állnak  a  munkálatok. 
Polgármester Úr segítségét kéri, hogy vizsgálja felül, miért áll a munka még mindig.
Felhívja rá a figyelmet, hogy a zúzalékolási munkálatok kezdése csúszik.
Bábonyibércen több lakás is romos állapotban van, kéri Polgármester Urat, hogy vizsgálják meg, 
hogy ezek MIK-es lakások-e, mert le kellene őket bontani. Oda hordják a szemetet, és tavaly 8 
millió forintért vitette el innen a hulladékot, de a terület újra szemetes.

Dr.  Gonda  Géza: Hejőcsabán  a  probléma  változatlan,  egyre  több  a  lakossági  megkeresés  a 
kátyúzással kapcsolatban. Tavaly óta nem történt semmi,  és nagyon rossz állapotban vannak az 
utcák, melyek közül néhányat kiemel: Negyvennyolcas, Mécses, Kalocsai, Görgős utca.
A gallyazásra véleménye szerint is jobban oda kellene figyelni, külön kiemeli a Mécses út 11. számú 
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ház előtti ecetfa problémáját, ami folyamatosan leszakítja a vezetékeket.
Gárdonyi Géza Iskola állami kezelésbe került. Több fa is van aminek ágai a tetőterére felnyúlnak, a 
levelek, gallyak folyamatosan eltömítik az vízelvezetőt, rongálja a tetőszerkezetet. Kérdése, hogy 
ezt megoldhatja-e a Városgazda, vagy képviselői alapjából kell ezt intéznie.
A Csabavezér úti buszmegállónál az útsüllyedés kijavítását kéri.

Fedor Vilmos: Két ügyben kéri Polgármester Úr véleményét, melyekre írásban kér választ. 
2003-ban  Braun  István  miskolci  lakos  megkereste  a  régiségvásár  ötletével.  Javaslata  folytán 
elkezdték egy kis területen, ami hónapról hónapra egyre bővült, mára országos hírű lett. Az elmúlt 
év tavaszán kötöttek vele egy megállapodást a város részéről. Egy év eltelt, meghirdették a vásárt. 
Kéri Polgármester Urat, hogy vizsgálja ki, hogy egy februárban bejegyzett cég – melynek semmi 
tapasztalata  nincs  ilyen  vásárok  rendezésében  -  hogyan  nyerhette  meg  ezt,  azzal  az  emberrel 
szembe, aki elindította és a fél életét rátette a vásár szervezésére.
Másik kérdése, hogy mikor kezdi a finn darugyár a beruházást Miskolcon?

Dr. Kriza Ákos polgármester: Alpolgármester úrnak van információja a darugyárral kapcsolatban, 
megadja a szót. Képviselő úr másik kérdésére pedig írásban fog választ kapni. 

Pfliegler Péter alpolgármester: A finn  cég  megkereste  a  Miskolc  Holding  Zrt.-t  azzal  a  nem 
örömteli  hírrel,  hogy  fenntartja  a  megvalósításnak  a  lehetőségét,  de  a  jelenlegi  recesszióban, 
hátrányos piaci környezetben, ami ezen a területen is található némi csúszást lesz a befektetésben. 
Megjegyzi, hogy a finn cég közel 30 embert foglalkoztat városban. Hangsúlyozza, hogy nem azt 
mondták,  hogy másképp  döntöttek,  hanem azt,  hogy minden  jó,  amit  Miskolcon  elértek,  de  a 
környezet nem jó, európai és a világkörnyezet nem megfelelő, ezért a határidőt módosítják. 
Ez az eddigi tárgyalásoknak az eredménye.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpolgármester Úrnak a tájékoztatást.

Szabó Sándor: Köszöni a Városgazda gyors segítségét, hogy a Kossuth utca kátyúzását soron kívül 
elvégezték.
A Nagy Imre utcán található egy üres épület, ami évek óta kihasználatlanul áll, kérdése, hogy kinek 
a tulajdona ez, mik a tervek vele?
A  Jókai  utca  parkolási,  közlekedési  körülményeinek  javítását  is  szorgalmazza.  A  terület 
rendezésével kapcsolatban a Városüzemeltetés Osztálytól egy megoldási javaslatot kért, és kérdése, 
hogy mikor kezdődik ez a beruházás, mikorra hárítják el az áldatlan állapotokat.

Dr.  Mokrai  Mihály: Kérdése,  hogy  a  MIKOM  mikor  fog  eleget  tenni  a  kiegyensúlyozott 
tájékoztatás követelményeinek. A megjelenési példányszámuk kapcsán is  valótlanságot tüntetnek 
fel. 
Kérdése, hogy Sebestyén László országgyűlési képviselő hogyan mondhat le a város tulajdonában 
lévő, a MIKOM tulajdonát képező fotók szerzői jogáról?
További  kérdése,  hogy  hétfőn  elindul-e  „az  igény  szerinti  közlekedés”  az  5,  15  és  69-es 
buszjárművek vonalán?

Dr. Kriza Ákos polgármester: A MIKOM kérdés kapcsán elmondja, hogy az Önkormányzat azon 
van, hogy megfeleljen a kiegyensúlyozott tájékoztatás feltételeinek, ha Képviselő Úr nem így látja, 
akkor a felügyelethez fordulhat.
A példányszám kapcsán jelezni fogja, hogy javítsák ki, ha nem megfelelő számot tüntettek fel.
Sebestyén László nem mondhat le semmilyen említett jogról, de ki fogják vizsgálni amit Mokrai Úr 
mondott. 
A hétfői buszközlekedés kapcsán elmondja, hogy nem fog hétfőn elindulni.
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Dr. Nánási-Kocsis Norbert: A Szentpéteri kapuban kátyúzás a fontos helyeken teljesült,  melyet 
köszön, és felhívja a figyelmet az alábbi utcákra is: Pozsonyi, Kassai, Huba, Álmos, Katowice és 
Zombori. 
Tapasztalatai szerint a közmunkások a Szentpéteri kapuban jól dolgoznak, amit megköszön.
A 20 emeletes  kapcsán sürgeti  a  bejárati  ajtó  biztonságos  zárását,  ami  a  lakossági  fórumon is 
elhangzott.  A lakók  aláírásgyűjtés  kapcsán  megkeresték,  hogy  egy  általuk  megjelölt  személy 
lehessen a gondnok.
Sürgeti továbbá a Honvéd pályával kapcsolatos gondnoki feladatok ügyének intézését is. 
Az Álmos utcai udvarkiürítés kapcsán mond köszönetet a MIK munkatársainak.
Szintén üdvözli a takarító autót, mely munkához látott a városban, és reményeit fejezi ki aziránt, 
hogy Szentpéteri kapuban is találkozni fognak vele.

Varga Gergő: Felhívja arra a figyelmet, hogy az Avason újabb problémák jelennek meg. Az Avasi 
Tesco mögötti bozótosban vidékről „beköltöző” hajléktalanok jelentek meg, kéri a városvezetést, 
hogy  a  Közterület-felügyelettel  közösen  a  lépcsőházakat  ellenőrizzék,  mert  azokat  nyilvános 
illemhelyként használják az előbb említett egyének.
A Szentgyörgy u. 54. szám elől két padot el kellene szállítani, mert a hajléktalanok ott fogyasztják 
az alkoholt, ezt már egy éve kéri a Városgazdától.
Kéri a kátyúzási munkálatokat a város egész területén.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A Városgazda munkatársa tájékoztatásából  is  kiderült,  hogy tíz 
helyen kezdték el a kátyúzást a városban.

Földesi Norbert: Választókörzetében, az Avason kér városüzemeltetési bejárást, mert az útburkolat 
festés fokozottan szükséges, rendkívül rossz állapotban vannak az útburkolatok.
Közbiztonsági bejárásra is szükség lenne a területen, meg szeretné mutatni a problémákat - említi a 
drog és drogterjesztést - helyszínen is.
A Búza  téren  az  elbontott  épületet  kapcsán kérdezi,  hogy mi  a  terv  a  területtel,  a  régi  főutcai 
burkolatból lehetőség lenne-e parkoló kialakítására?

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az avasi közbiztonsági helyzet javításával kapcsolatos javaslatokat 
örömmel veszik, lépni fognak ez irányban.
A Búzatéri területen parkolóhely kialakítását tervezik. Kérte a városüzemeltetéstől, hogy mérjék fel, 
hogy  azt  a  burkolatmennyiséget,  amit  a  főutcán  felszednek  hogyan  lehet  a  legoptimálisabban 
felhasználni a városban, ez lehet akár azon területen is.

Jakab Péter: Utal arra, hogy az elmúlt Közgyűlésen több problémát is felvetett a számozott utcák 
vonatkozásában, melyek kapcsán feljelentést tett. 
Hegedűsné Kovács Enikővel,  a  Jobbik országgyűlési  képviselőjével Lyukóban bejárást  tartottak, 
hogy  tapasztalati  úton  is  megvizsgálhassák,  tájékozódhassanak  a  helyszínen  a  komplex 
telepprogram kapcsán, valamint, hogy felszámolták-e a területen a jogsértő állapotokat.
Döbbenetes állapotokat tapasztaltak, melyet ismertet, többek között súlyos gyermek-veszélyeztetést. 
Ezt  be  akarták  jelenteni  a  helyi  családsegítő  kirendeltségnél,  ahol  azonban  egy  munkatárs  a 
Családsegítő  Szolgálat  igazgatójának  az  utasítására,  semmilyen  információt  nem  volt  hajlandó 
átadni  nekik,  és  jegyzőkönyvet  sem volt  hajlandó felvenni.  Kérdése,  hogy megengedhető-e  ez? 
Bízik benne, hogy az ügynek lesz munkajogi következménye, megjegyzi megteszik a feljelentést, 
hivatali visszaélés gyanújával.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Elmondja, hogy ma, ebben az ügyben Kiss Gábor alpolgármester úr 
sajtótájékoztatót tartott. 
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Véleménye  szerint  az  megengedhetetlen,  amilyen  magatartást  a  helyszínen  Képviselő  Úrék 
tanúsítottak,  hogy  fenyegettek  közfeladatot  ellátó  személyeket.  Ezt  mélységesen  elítélendőnek 
tartja.

Dr. Kiss János: Emlékezteti  a  jelenlévőket,  hogy rezsicsökkentési  vitát  azért  találták fontosnak 
lefolytatni, mert ez 2013-ben 5 milliárd forintot hagy a miskolciak zsebében. Ennek kapcsán adta át 
az  ülés  folyamán  az  aláírásgyűjtő  íveket  a  többi  képviselőnek,  kérve,  hogy  támogassák  ezt  a 
rezsicsökkentési akciót, megjegyzi senki sem írta alá az ellenzék részéről. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több közérdekű hozzászólásra jelentkező 
képviselő.
Kéri Pfliegler Péter alpolgármester urat, hogy válaszoljon a felmerült kérdésekre.
Pfliegler Péter alpolgármester: Kéri, hogy a közérdekű bejelentések kapcsán említett ingatlanokat 
pontosan nevezzék meg a képviselők – utca, házszám -, különben nem tudják, hogy melyekről van 
szó pontosan.
Tompa képviselő úr szavaira reagál, szerinte nem méltó az a magatartás, ahogy fogalmazott. A hó 
valóban egy hónappal ezelőtt volt, de a jármű meghibásodások csakugyan ennek a következményei.
Megjegyzi,  az  MVK és a  Volán busztípusait  nem lehet  összehasonlítani,  műszakilag sem. Az a 
véletlen műve, hogy több busz műszaki vizsgáztatása is ez időre esett, és volt melyeknél alkatrész 
cserére volt szükség, ezért vannak jelenleg is járatkimaradások, de ígéretet kaptak rá, hogy a héten 
befejeződnek.
Kérdésként mertül fel a buszértékesítés, hangsúlyozza, ilyenről szó nincs.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpolgármester Úr tájékoztatását.
Kovács képviselő úr felszólalási szándékát jelezte, megadja neki a szót.

Dr. Kovács László: A KDNP-frakció egy rövid – öt perces – tanácskozási szünet elrendelését kéri.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tanácskozási szünetet rendel el.

Tanácskozási szünetet követően.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a tételes szavazások következnek.

Az 1. napirend tárgya  :   Javaslat  az  Önkormányzat  2012.  évi  költségvetésének 
végrehajtásáról  szóló  zárszámadási  rendelet  és  kapcsolódó 
határozatok elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Az előterjesztés kapcsán egy   rendelet megalkotásáról és három   
határozat elfogadásáról kell döntenie a Közgyűlésnek. 
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 

Az előterjesztés  szerinti  rendelethez módosító indítványt nyújtott  be,  kéri,  hogy először  erről 
szavazzanak.

A Közgyűlés 16 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta a módosító indítványt. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  most szavazzanak  az  előterjesztés  szerinti  rendelet 
elfogadásáról, figyelemmel a módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.

41



A Közgyűlés 16 igen, 11 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
megalkotta  az  9/2013.  számú  rendeletét  az  Önkormányzat 
2012. évi zárszámadásának elfogadásáról.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Kéri,  most szavazzanak az előterjesztés szerinti  első –  Miskolc  
Megyei  Jogú  Város  Önkormányzat  2012.  évi  egyszerűsített  éves  költségvetési  beszámolójának  
elfogadása tárgyú - határozati javaslatról.

A Közgyűlés 16 igen, 12 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-60/4579/2013. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzat 2012. évi egyszerűsített éves költségvetési 
beszámolójának elfogadása 

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az  Önkormányzat  2012.  évi 
költségvetésének  végrehajtásáról  szóló  zárszámadási  rendelet  és  kapcsolódó  határozatok 
elfogadására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza.

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  az  Önkormányzat  2012.  évi  egyszerűsített  éves 
költségvetési beszámolóját a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban részletezett 
és a könyvvizsgáló által záradékolt egyszerűsített éves költségvetési beszámolót a zárszámadás 
könyvvizsgálatáról szóló jelentéssel együtt az Állami Számvevőszék részére küldje meg.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2013. 06. 30.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Kéri, most szavazzanak az előterjesztés szerinti második – ÁSZ 
javaslatok alapján készített Intézkedési Tervben foglalt 2012. II. félévi feladatok végrehajtásáról  
szóló tájékoztató tudomásul vétele tárgyú - határozati javaslatról.

A Közgyűlés 16 igen, 12 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  második határozati javaslatot, 
és meghozta a

IV-61/4579/2013. sz. határozatot

Tárgy: ÁSZ javaslatok alapján készített Intézkedési Tervben foglalt 2012. II. félévi feladatok 
végrehajtásáról szóló Tájékoztató tudomásul vétele  

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az  Önkormányzat  2012.  évi 
költségvetésének  végrehajtásáról  szóló  zárszámadási  rendelet  és  kapcsolódó  határozatok 
elfogadására” című telőterjesztést és a következő határozatot hozza.
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Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  a  2011.  évi  ÁSZ vizsgálat  javaslatai  alapján  készített 
Intézkedési Terv 2012. II. félévi végrehajtásáról szóló Tájékoztatót a határozat 1. és 2. melléklete 
szerinti tartalommal tudomásul veszi. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Kéri, most szavazzanak az előterjesztés szerinti  harmadik –  a 
MISEK  Nonprofit  Kft.  pályázati  önrészeinek  biztosítására  irányuló  határozatok  vonatkozó  
rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése tárgyú - határozati javaslatról.

A Közgyűlés 16 igen, 12 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti harmadik határozati javaslatot, 
és meghozta a

IV-62/4579/2013. sz. határozatot

Tárgy: A MISEK Nonprofit Kft. pályázati önrészeinek biztosítására irányuló határozatok 
vonatkozó rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése 

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az  Önkormányzat  2012.  évi 
költségvetésének  végrehajtásáról  szóló  zárszámadási  rendelet  és  kapcsolódó  határozatok 
elfogadására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza.

A Közgyűlés a IX-230/32.285/2009. sz. határozat 3. pontját, a IX-244/32.340/2009.sz. határozat 
3. pontját, valamint a VIII-237/23.205/2011. sz. határozat 3. pontját 2013. április 19. napjával 
hatályon kívül helyezi.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2013. 04. 19. 

A 2  .     napirend tárgya:  Javaslat  az Önkormányzat  2013.  évi  költségvetéséről  szóló  7/2013. 
(III. 12.) önkormányzati rendelet módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az előterjesztés kapcsán egy   rendelet  megalkotásáról   kell 
döntenie a Közgyűlésnek, továbbá az előterjesztéshez  módosító indítványt nyújtott be, melynek 
kapcsán egy határozatról kell dönteniük.
Először a módosító indítvány szerint határozati javaslatot teszi fel szavazásra.

A Közgyűlés 16 igen, 4 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett 
elfogadta a módosító indítványban foglalt határozati javaslatot, 
és meghozta a
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IV-63/4580/2013. sz. határozatot

Tárgy: A Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az  Önkormányzat  2013.  évi 
költségvetéséről szóló 7/2013. (III. 12.) önkormányzati rendelet módosításáról” című előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának 2. sz. 
melléklete helyébe jelen határozati javaslat 1. sz. melléklete lép.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Most  az  előterjesztés  szerinti  rendelet elfogadásáról  kell 
szavazniuk. A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 

A Közgyűlés 16 igen, 10 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
megalkotta  az 10/2013.  számú rendeletét  az Önkormányzat 
2013.  évi  költségvetéséről  szóló  7/2013.(III.12.) 
önkormányzati rendelet módosításáról.

A 3  .     napirend tárgya:  Javaslat a lakások bérletéről szóló 25/2006.(VII.12.) önkormányzati 
rendelet módosítására 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az előterjesztés szerint egy   rendelet  megalkotásáról   kell 
dönteniük. A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 15 igen, 2 nem szavazattal, 10 tartózkodás mellett 
megalkotta  a  11/2013. számú rendeletét  a lakások bérletéről 
szóló  25/2006.(VII.12.)  önkormányzati  rendelet 
módosításáról.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Technikai probléma merült fel a rendelet szavazása során, így kéri 
szavazzanak újra.

A Közgyűlés 16 igen, 3 nem szavazattal, 9 tartózkodás mellett 
megalkotta  a  11/2013. számú rendeletét  a lakások bérletéről 
szóló  25/2006.(VII.12.)  önkormányzati  rendelet 
módosításáról.
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A 4  .     napirend tárgya:  Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról 
szóló 40/2012.(XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az előterjesztés szerint egy   rendelet  megalkotásáról   kell 
dönteniük. A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 16 igen, 1 nem szavazattal, 11 tartózkodás mellett 
megalkotta  a  12/2013.  számú  rendeletét  az  Önkormányzat 
vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodásáról  szóló  40/2012.
(XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Az 5  .     napirend tárgya:  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú Város  Településszerkezeti  Tervének 
(TszT) módosítására, Miskolc Történelmi Avas területére vonatkozó 
Helyi Építési Szabályzatról (HÉSZ) szóló 66/2003.(XII.9.) rendelet, és 
a Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról (MÉSZ) szóló 
21/2004.(VII.6.) rendelet módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az előterjesztés kapcsán két  rendelet  megalkotásáról  és  egy 
határozat elfogadásáról   kell   döntenie   a Közgyűlésnek. 

A vonatkozó jogszabályi előírás alapján  először az  előterjesztés szerinti határozati javaslatról 
kell  döntenünk,  melynek  tárgya  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Településszerkezeti  Tervének  
módosítása.
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati javaslatot,  és 
meghozta a

IV-64/4583/2013. sz. határozatot

Tárgy: Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének módosítása 

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  Miskolc Megyei  Jogú Város 
Településszerkezeti Tervének (TszT) módosítására, Miskolc Történelmi Avas területére vonatkozó 
Helyi  Építési  Szabályzatról  (HÉSZ) szóló 66/2003.(XII.9.)  rendelet,  és a  Miskolc Megyei  Jogú 
Város  Építési  Szabályzatáról  (MÉSZ)  szóló  21/2004.  (VII.  6.)  rendelet  módosítására”  című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a IV-75/16.321-2/2007. számú határozattal elfogadott és a 
VI-94/13.536/2008.  VII-224/3242/2012.  XII-346/3711/2012.  II-6/4205/2013  sz.  határozatokkal 
módosított Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének módosítását jelen határozat
1. és 2. mellékletei szerint jóváhagyja.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős főosztály:  Főépítészi Kabinet
Határidő:  azonnal
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Most  az előterjesztés szerinti első  –  Miskolc  Történelmi  Avas  
területére  vonatkozó  Helyi  Építési  Szabályzatról  szóló  66/2003.(XII.9.)  önkormányzati  rendelet  
módosítása tárgyú - rendelet megalkotásáról kell dönteniük.
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
megalkotta a  13/2013. számú rendeletét  Miskolc Történelmi 
Avas területére vonatkozó Helyi Építési Szabályzatról szóló 
66/2003.(XII.9.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Most az előterjesztés szerinti második –  Miskolc Megyei Jogú 
Város Építési  Szabályzatáról szóló 21/2004.(VII.6.)  önkormányzati  rendelet  módosítása tárgyú - 
rendelet megalkotásáról kell dönteniük.
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 21 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
megalkotta a 14/2013. számú rendeletét Miskolc Megyei Jogú 
Város  Építési  Szabályzatáról  szóló  21/2004.(VII.6.) 
önkormányzati rendelet módosításáról.

A 6  .     napirend tárgya:  Javaslat  a  Borsod-Abaúj-Zemplén  Megyei  Kormányhivatalnak  a 
lakcímbejelentés  helyi  szabályairól  szóló  38/2009  (XII.2.)  számú 
önkormányzati  rendelettel  szemben  benyújtott  törvényességi 
felhívása elbírálására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint   egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 26 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-65/4585/2013. sz. határozatot

Tárgy: A  Borsod-Abaúj-Zemplén  Megyei  Kormányhivatalnak  a lakcímbejelentés  helyi 
szabályairól  szóló  38/2009  (XII.2.)  számú  önkormányzati  rendelettel  szemben 
benyújtott törvényességi felhívása elbírálása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  Borsod-Abaúj-Zemplén 
Megyei Kormányhivatalnak a lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló 38/2009 (XII.2.) számú 
önkormányzati rendelettel szemben benyújtott törvényességi felhívása elbírálására”  tartalmú 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  lakcímbejelentés  helyi  szabályairól  szóló  38/2009. 
(XII.2.)  sz.  rendelet  hatályon  kívül  helyezését  indítványozó  Borsod-Abaúj-  Zemplén  Megyei 
Kormányhivatal  kormánymegbízottja  által  tett  BO/13/237-10/2013.  számú  törvényességi 
felhívással nem ért egyet.
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A Közgyűlés  felkéri  a  Polgármestert,  hogy a  fenti  döntésről  a  Borsod-Abaúj-Zemplén  Megyei 
Kormányhivatalt tájékoztassa.

Felelős:   Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Hatósági Főosztály
Határidő:  azonnal

A 8. napirend tárgya: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  Miskolc 
Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  között  vagyonelemek 
tulajdoni és használati jogviszonyának rendezésére 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük, 
melyhez módosító indítványt nyújtott be.
Kéri, hogy először a módosító indítványról szavazzanak.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 12 tartózkodás mellett 
elfogadta a módosító indítványt. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri, most szavazzanak  az  előterjesztés  szerinti  határozati 
javaslatról, figyelemmel a módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 12 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-66/4587/2013. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  Miskolc  Megyei  Jogú  Város 
Polgármesteri Hivatala között vagyonelemek tulajdoni és használati jogviszonyának 
rendezése 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala között vagyonelemek 
tulajdoni  és  használati  jogviszonyának  rendezésére”  című  előterjesztést  és  a  következő 
határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  jóváhagyja,  hogy Miskolc  Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata  és  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  között  fennálló 
használati jogviszonyt a Miskolc, Petőfi Sándor utca 1-3. szám alatti ingatlanra, a Miskolc, 
Petőfi  Sándor  utca  23.  szám  alatti  ingatlanra,  a  Miskolc,  Papszer  utca  2.  szám  alatti 
ingatlanra,  valamint  Miskolc,  Széchenyi  u.  12.  sz.  alatti,  2455/1/A/9  hrsz-ú  73  m2 

alapterületű  helyisége vonatkozóan  közös  megegyezéssel  2013.  április  19.  napjára 
megszüntetik.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály
Határidő:  azonnal
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2. A Közgyűlés jóváhagyja, hogy a határozat 1.-2. mellékletében rögzített ingó vagyonelemek  
Miskolc  Megyei  Jogú Város  Polgármesteri  Hivatalának tulajdonából  visszakerüljenek az 
Önkormányzat  tulajdonába  2013.  április  19.  napjával,  tekintettel  arra,  hogy  az  ingó 
vagyonelemekkel ellátott feladatok kikerültek a Polgármesteri Hivatal feladatköréből.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály
Határidő:  azonnal

3. A  Közgyűlés  jóváhagyja,  hogy  a  határozat  1.  számú  mellékletében  rögzített  ingó 
vagyonelemek  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központ  részére kerüljenek 
térítésmentesen, határozatlan időre használatba adásra 2013. április 19. napjától.

 
Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Humán Főosztály
Határidő:  azonnal

4. A Közgyűlés jóváhagyja, hogy a Miskolci Önkormányzati Rendészet költségvetési szerv a 
Papszer  utca  2.  szám  alatti  ingatlanból  34  m2  nagyságú  helyiségcsoportot  közterület-
felügyeleti feladatainak ellátására 2013. április 19. napjától használja.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Hatósági Főosztály
Határidő:  azonnal

5. A Közgyűlés jóváhagyja, hogy a Miskolci Önkormányzati Rendészet költségvetési szerv a 
Bűnmegelőzési  Centrum feladatainak ellátására a Széchenyi  u.  12.  sz.  alatti,  2455/1/A/9 
hrsz-ú 73 m2 alapterületű helyiséget 2013. április 19. napjától használja.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Hatósági Főosztály
Határidő:  azonnal

6. A  Közgyűlés  jóváhagyja,  hogy  a  határozat  2.  számú  mellékletében  rögzített  ingó 
vagyonelemek 2013. április 19. napjától a Miskolci Önkormányzati Rendészet költségvetési 
szerv  alapító  okiratában  meghatározott  feladatainak  ellátása  céljából  kerüljenek  az 
intézmény részére térítésmentesen használatba adásra.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Hatósági Főosztály
Határidő:  azonnal

7.  A  Közgyűlés  visszavonja  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központ  elhelyezéséhez 
szükséges intézkedés megtétele tárgyában hozott II-19/4258/2013. sz. határozatát.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: azonnal

8. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2012. évi XCIII. törvény alapján a tulajdonában 
álló 3525 Miskolc, Petőfi u. 23. szám alatti épületben (földszint, I-II-III. (tetőtér) emelet 
térítésmentes használatba adásával) biztosítja a Miskolci Járási Hivatal elhelyezését.
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal

9.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  határozat  1-8. 
pontjában foglalt döntések végrehajtásához szükséges dokumentumok aláírására

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

A 9. napirend tárgya: Javaslat a 11. számú ifjúsági fogorvosi körzet megszüntetésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-67/4588/2013. sz. határozatot

Tárgy: A 11. számú ifjúsági fogorvosi körzet megszüntetése 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 11. számú ifjúsági fogorvosi 
körzet megszüntetésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 11. számú ifjúsági fogorvosi körzetet 2013. június 1. 
napjával  megszünteti  és a  körzet ellátási  területét  a  13.  számú ifjúsági  fogorvosi körzet  ellátási 
területéhez rendeli az alábbiak szerint:

13. sz. középiskolás körzet
Diósgyőri-Vasgyári Szakképző Iskola
Miskolc, Téglagyár u. 1-2.
Martin János Szakképző Iskola 
Miskolc, Áfonyás u. 18/a.
Eötvös József Építőipari, Művészeti Szakképző Iskola
Miskolc, Gagarin u. 54.

2.)  A Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  13.  számú  ifjúsági  fogorvosi  körzetet  érintő 
körzethatár  módosítással  összefüggésben  a  fogorvosi  körzetet  működtető  gazdasági  társasággal 
megkötött  megállapodás  módosítására,  aláírására,  illetve  a  változás  következtében  szükséges 
intézkedések megtételére.

3.)  A Közgyűlés  utasítja  a  Polgármestert,  hogy  az  ellátási  terület  módosítása  a  háziorvosi  és 
fogorvosi  körzetekről  szóló  17/2009.  (V.  20.)  önkormányzati  rendelet  6.  függelékében  kerüljön 
átvezetésre.
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Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Humán Főosztály
Határidő:  2013. május 31.

A 10. napirend tárgya: Javaslat  a  BJKE  Borsodi  Jelnyelvi  és  Kommunikációs  Központ 
Közhasznú  Egyesülettel  és  a  Rock-Suli  Egyesülettel  bérleti 
szerződések megkötésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint két   határozati   javaslatról kell dönteniük.
Először  kéri,  hogy  szavazzanak  az  előterjesztés  szerinti  első –  a  BJKE  Borsodi  Jelnyelvi  és  
Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesülettel kedvezményes bérleti szerződés kötése tárgyú - 
határozati javaslatról.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati javaslatot,  és 
meghozta a

IV-68/4589/2013. sz. határozatot

Tárgy: A  BJKE Borsodi Jelnyelvi és Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesülettel 
kedvezményes bérleti szerződés kötése 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a BJKE Borsodi Jelnyelvi és 
Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesülettel és a Rock-Suli Egyesülettel kedvezményes 
bérleti szerződések megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul ahhoz, hogy a Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata a BJKE Borsodi Jelnyelvi és Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesület 
részére a Miskolc, 3700/13/A/43 hrsz. alatt nyilvántartott, természetben a Miskolc, Corvin u. 3. sz. 
alatt található 57,53 m2 alapterületű ingatlant kedvezményesen, 12.120.- Ft/hó + Áfa kedvezményes 
bérleti  díjon  -  mely  díj  minden  évben  az  infláció  mértékével  emelkedik  -  öt  év  határozott 
időtartamra  bérbe  adja.  A  helyiséghasználattal  kapcsolatban  felmerült  költségeket  (rezsi, 
karbantartási-felújítási költség, stb.) a helyiség bérlője viseli. 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t a szerződéskötés teljes körű lebonyolítására.

 
Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:  MIK Zrt.
Közreműködik: Humán Főosztály

Gazdálkodási Főosztály
Határidő: április 30.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, most szavazzanak az előterjesztés szerinti második – a Rock-
Suli Egyesülettel kedvezményes bérleti szerződés kötése tárgyú - határozati javaslatról.
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A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  második határozati javaslatot, 
és meghozta a

IV- 69/4589/2013. sz. határozatot

Tárgy: A Rock-Suli Egyesülettel kedvezményes bérleti szerződés kötése 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a BJKE Borsodi Jelnyelvi és 
Kommunikációs Központ Közhasznú Egyesülettel és a Rock-Suli Egyesülettel kedvezményes 
bérleti szerződések megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  hozzájárul  ahhoz,  hogy Miskolc  Megyei  Jogú 
Város  Önkormányzata  a  Rock-Suli  Egyesület  részére  a  Miskolc,  4190/3/A/78  hrsz.  alatt 
nyilvántartott, természetben Miskolc, Ady. E. u. 14/A alatt található pincehelyiséget 2013. május 1. 
napjától kedvezményesen, 25.765.-Ft / hó + Áfa bérleti díj ellenében - mely díj minden évben az 
infláció mértékével emelkedik - , öt év határozott időtartamra bérbe adja. A helyiséghasználattal 
kapcsolatban felmerült  költségeket (rezsi,  karbantartási-felújítási  költség, stb.) a helyiség bérlője 
viseli. 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t a szerződéskötés teljes körű lebonyolítására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:  MIK Zrt.
Közreműködik: Humán Főosztály

Gazdálkodási Főosztály
Határidő: április 30.

A 11. napirend tárgya: Javaslat  az  Avasi  Gimnáziummal  kötött  Közművelődési 
Megállapodás  megszüntetésére,  valamint  az  Önkormányzat  és  a 
Miskolci  Kulturális  Központ  Nonprofit  Kft.  között  fennálló 
közszolgáltatási szerződés módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a
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IV-70/4590/2013. sz. határozatot

Tárgy: Az Avasi Gimnáziummal kötött Közművelődési Megállapodás megszüntetése, valamint az 
Önkormányzat  és  a  Miskolci  Kulturális  Központ  Nonprofit  Kft.  között  fennálló 
közszolgáltatási szerződés módosítása 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az Avasi Gimnáziummal kötött 
Közművelődési  Megállapodás  megszüntetésére,  valamint  az  Önkormányzat  és  a  Miskolci 
Kulturális Központ Nonprofit Kft. között fennálló közszolgáltatási szerződés módosítására” 
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

1.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja az Önkormányzat és az Avasi Gimnázium 
között  2008.  október  1.  napján  létrejött  Közművelődési  Megállapodás  közös  megegyezéssel 
történő megszüntetését 2013. április 18. napjával.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Humán Főosztály
Határidő:  azonnal

2.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése utasítja a Miskolci Közintézmény-működtető Központ 
igazgatóját  és  a  Miskolci  Kulturális  Központ  Nonprofit  Kft.  ügyvezetőjét,  hogy  kössön 
Együttműködési  Megállapodást  az  Avasi  Színházteremben  megvalósítandó  közművelődési 
feladatok ellátásának biztosítására.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Humán Főosztály
Közreműködik:  Kulturális és Idegenforgalmi Osztály

Miskolci Közintézmény-működtető Központ
Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft 

Határidő:  2013. április 30.

3.  Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  felkéri  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó Központ 
miskolci  tankerületi  igazgatóját,  hogy  az  Avasi  Gimnáziumban  lévő  színházteremben 
megvalósítandó  közművelődési  feladatok  ellátására  működjön  együtt  a  Miskolci  Kulturális 
Központ Nonprofit Kft.-vel és a Miskolci Közintézmény-működtető Központtal. 

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Humán Főosztály
Közreműködik:  Kulturális és Idegenforgalmi Osztály

Miskolci Közintézmény-működtető Központ
Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Miskolci 
Tankerület

Határidő:  azonnal

4.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 
Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött - többször 
módosított  -  közszolgáltatási  szerződés III/1.  pont o) alpontját  az alábbiak szerint módosítja, 
egyben  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  3/C.  sz.  mellékletben  szereplő  módosító  okirat 
aláírására:
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„Megbízott az Avas városrész közművelődési feladat ellátásának biztosítása érdekében az Avasi  
Színházterem közművelődési programjait szervezi, rendezi és lebonyolítja.” 

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Humán Főosztály
Közreműködik:  Kulturális és Idegenforgalmi Osztály

 Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft.
Határidő:  azonnal

A 12. napirend tárgya: Javaslat  a  Fügedi  Márta  Népművészeti  Egyesülettel  kötött 
Közművelődési  Megállapodás  módosítására  és  a  Fényi  Gyula 
Jezsuita Gimnázium és Kollégiummal Közművelődési Megállapodás 
megkötésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint két   határozati   javaslatról kell dönteniük.
Kéri, először szavazzanak az előterjesztés szerinti első – Közművelődési megállapodás módosítása  
a Fügedi Márta Népművészeti Egyesülettel tárgyú - határozati javaslatról.

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati javaslatot,  és 
meghozta a

IV-71/4591/2013. sz. határozatot

Tárgy: Közművelődési megállapodás módosítása a Fügedi Márta Népművészeti Egyesülettel

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Fügedi Márta Népművészeti 
Egyesülettel  kötött  Közművelődési  Megállapodás  módosítására  és  a  Fényi  Gyula  Jezsuita 
Gimnázium és Kollégiummal Közművelődési Megállapodás megkötésére”  című előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  az  Önkormányzat  és  a  Fügedi  Márta  Népművészeti 
Egyesület   között 2008. június 1. napján létrejött Közművelődési Megállapodás 2017. február 28. 
napjáig  történő  meghosszabbítását  a  melléklet  szerinti  tartalommal  jóváhagyja,  egyben 
felhatalmazza a Polgármestert a módosító okirat aláírására. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Közreműködik:              Kulturális és Idegenforgalmi Osztály

                                               Fügedi Márta Népművészeti Egyesület
Határidő: április 30.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  hogy  szavazzanak az  előterjesztés  szerinti  második – 
Közművelődési Megállapodás kötése a Fényi Gyula Jezsuita Gimnázium és Kollégiummal tárgyú  - 
határozati javaslatról.

A Közgyűlés 23 igen, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  második határozati  javaslatot, 
és meghozta a 
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IV-72/4591/2013. sz. határozatot

Tárgy: Közművelődési  Megállapodás  kötése  a  Fényi  Gyula  Jezsuita  Gimnázium  és 
Kollégiummal 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Fügedi Márta Népművészeti 
Egyesülettel  kötött  Közművelődési  Megállapodás  módosítására  és  a  Fényi  Gyula  Jezsuita 
Gimnázium és Kollégiummal Közművelődési Megállapodás megkötésére”  című előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat és a Fényi Gyula Jezsuita Gimnázium 
és Kollégium közötti közművelődési feladatellátás biztosítása érdekében – 2013. május 1. - 2018. 
június  30.  közötti  időtartamra  -  kötendő  Közművelődési  Megállapodást  a  melléklet  szerinti 
tartalommal jóváhagyja, egyben felhatalmazza a Polgármestert az okirat aláírására.

Felelős: Polgármester
      Végrehajtásért felelős:   Humán Főosztály

Közreműködik:   Kulturális és Idegenforgalmi Osztály
                                         Fényi Gyula Jezsuita Gimnázium és Kollégium

      Határidő:      április 30.

A 13. napirend tárgya: Javaslat a Miskolc, Kis-Avas II. sor útleszakadás, a Kis-Avas I. sor 
támfal  leszakadás  és  a  Bábonyibérc  -  Újtelep  sor  21.  sz.  mögötti 
partfal  leszakadás  helyreállítására  vonatkozó vis  maior 
pályázatokhoz szükséges önrész biztosítására, valamint a benyújtott 
pályázatok jóváhagyására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az előterjesztés szerint  három    határozati   javaslatról kell 
dönteniük.
Először kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés szerinti első határozati javaslatról.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  első határozati javaslatot,  és 
meghozta a

IV-73/4592/2013. sz. határozatot

Tárgy:  Kis-Avas II. sor útleszakadás helyreállítása tárgyú, vis maior pályázathoz szükséges 
önrész biztosítása  és a benyújtott pályázat jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat a  Miskolc, Kis-Avas II. sor 
útleszakadás, a Kis-Avas I. sor támfal leszakadás és a Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti 
partfal  leszakadás  helyreállítására  vonatkozó vis  maior pályázatokhoz  szükséges  önrész 
biztosítására,  valamint  a  benyújtott  pályázatok  jóváhagyására”  című  előterjesztést  és  az  alábbi 
határozatot hozza.
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1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "Kis-Avas II. sor útleszakadás helyreállítása” 
vis maior káresemény elhárítása érdekében benyújtott pályázatot jóváhagyja. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

            Határidő: azonnal

2. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a pályázat az alábbi forrásösszetételben került 
benyújtásra.

A megvalósítandó  Miskolc,  Kis-Avas  II.  sor  útleszakadás  helyreállítása  beruházás  teljes 
összege:  30.199.230  Ft.  A  saját  erő  összege:  9.059.769 Ft,  amelyből  a  beruházási 
összköltség 70 %-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás:

Megnevezés

Beruházás összes költségének megosztása

Beruházás  összesenVis-maior pályázatból 
elnyerhető saját forrás 

kiegészítésére
(70%)

Fennmaradó 
biztosítandó saját erő

(30 %)

Kis-Avas  II.  sor 
útleszakadás 
helyreállítás

21.139.461 Ft 9.059.769 Ft 30.199.230 Ft

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

            Határidő: azonnal

3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy a káresemény 
elhárításhoz szükséges - a 30 %-os önrészt az előzetes költségbecslések alapján 9.059.769  Ft, a 
2012. évi költségvetés „2012. évi vis maior pályázati önrész” soron rendelkezésre álló költségvetési 
maradványfedezet terhére biztosítja.

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Sikeres pályázat esetén azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri,  szavazzanak az előterjesztés szerinti  második határozati 
javaslatról.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti  második határozati javaslatot, 
és meghozta a
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IV-74/4592/2013. sz. határozatot

Tárgy:  Kis-Avas  I.  sor  támfal  leszakadás  helyreállítása  tárgyú, vis  maior  pályázathoz 
szükséges önrész biztosítása  és a benyújtott pályázat jóváhagyása    

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat a  Miskolc, Kis-Avas II. sor 
útleszakadás, a Kis-Avas I. sor támfal leszakadás és a Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti 
partfal  leszakadás  helyreállítására  vonatkozó vis  maior   pályázatokhoz  szükséges  önrész 
biztosítására,  valamint  a  benyújtott  pályázatok jóváhagyására”  című  előterjesztést  és  az  alábbi 
határozatot hozza.

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "Kis-Avas I. sor támfal leszakadás 
helyreállítása” vis maior káresemény elhárítása érdekében benyújtott pályázatot 
jóváhagyja. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

            Határidő: azonnal

2. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a pályázat az alábbi forrásösszetételben került benyújtásra.

A megvalósítandó  Miskolc,  Kis-Avas I.  sor támfal leszakadás helyreállítása beruházás 
teljes  összege:  19.226.403 Ft.  A saját  erő  összege:  5.767.921 Ft,  amelyből  a  beruházási 
összköltség 70 %-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás:

Megnevezés

Beruházás összes költségének megosztása

Beruházás  összesenVis-maior pályázatból 
elnyerhető saját forrás 

kiegészítésére
(70%)

Fennmaradó 
biztosítandó saját erő

(30 %)

Kis-Avas  I.  sor 
útleszakadás 
helyreállítás

13.458.482 Ft 5.767.921 Ft 19.226.403 Ft

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

            Határidő: azonnal

3. Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  kötelezettséget  vállal  arra,  hogy a  káresemény 
elhárításhoz szükséges - a 30 %-os önrészt az előzetes költségbecslések alapján  5.767.921  Ft,  a 
2013. évi költségvetés „2013. évi vis maior pályázati önrész” soron rendelkezésre álló költségvetési 
maradványfedezet terhére biztosítja.

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Sikeres pályázat esetén azonnal
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  végül  szavazzunk  az  előterjesztés  szerinti  harmadik 
határozati javaslatról.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti harmadik határozati javaslatot, 
és meghozta a

IV-75/4592/2013. sz. határozatot

Tárgy: Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti partfal leszakadás helyreállítása tárgyú, vis 
maior pályázathoz szükséges önrész biztosítása  és a benyújtott pályázat jóváhagyása 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat a  Miskolc, Kis-Avas II. sor 
útleszakadás, a Kis-Avas I. sor támfal leszakadás és a Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti 
partfal  leszakadás  helyreállítására  vonatkozó vis  maior   pályázatokhoz  szükséges  önrész 
biztosítására,  valamint  a  benyújtott  pályázatok jóváhagyására”  című  előterjesztést  és  az  alábbi 
határozatot hozza.

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "  Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti  
partfal leszakadás helyreállítása” vis maior káresemény elhárítása érdekében benyújtott  
pályázatot jóváhagyja. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

            Határidő: azonnal

2. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a pályázat az alábbi forrásösszetételben került            
benyújtásra.

A megvalósítandó Miskolc, Bábonyibérc - Újtelep sor 21. sz. mögötti partfal leszakadás 
helyreállítása  beruházás teljes összege: 21.918.867 Ft. A saját erő összege: 6.575.660 Ft, 
amelyből a beruházási összköltség 70 %-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás:

Megnevezés

Beruházás összes költségének megosztása

Beruházás  összesenVis-maior pályázatból 
elnyerhető saját forrás 

kiegészítésére
(70%)

Fennmaradó 
biztosítandó saját erő

(30 %)

Bábonyibérc  21. 
sz.mögött partfal 
leszakadás 
helyreállítás

15.343.206 Ft 6.575.660 Ft 21.918.867 Ft

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

            Határidő: azonnal
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3. Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  kötelezettséget  vállal  arra,  hogy a  káresemény 
elhárításhoz szükséges - a 30 %-os önrészt az előzetes költségbecslések alapján  6.575.660  Ft,  a 
2013. évi költségvetés „2013. évi vis maior pályázati önrész” soron rendelkezésre álló költségvetési 
maradványfedezet terhére biztosítja.

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Sikeres pályázat esetén azonnal

A 14. napirend tárgya: Javaslat az átruházott hatáskörök gyakorlásáról,  valamint a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról (2012. év II. félév) 
szóló beszámoló elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 18 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-76/4593/2013. sz. határozatot

Tárgy: Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatok végrehajtásáról (2012. év II. félév)

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az  átruházott  hatáskörök 
gyakorlásáról,  valamint  a  lejárt  határidejű  közgyűlési  határozatok  végrehajtásáról  (2012.  év  II. 
félév) szóló beszámoló elfogadására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 2012. évi II. féléves beszámolót, és a 2012. 
II. félévet megelőzően hozott és azóta folyamatban lévő határozatokról szóló beszámolót az 1., a 2/a 
és a 2/b mellékletek szerint elfogadja.

Felelős:  Polgármester

Végrehajtásért felelős:  Jegyzői Kabinet

Határidő:  azonnal

A 15. napirend tárgya: Beszámoló a 2012. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 12 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a
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IV-77/4594/2013. sz. határozatot

Tárgy: A 2012. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról szóló beszámoló jelentés elfogadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló a 2012. évi ellenőrzési terv 
végrehajtásáról” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  2012.  évi  ellenőrzési  terv  végrehajtásáról  szóló 
összefoglaló ellenőrzési jelentést elfogadja.

Felelős:  Jegyző

Végrehajtásért     felelős  :  Jegyzői Kabinet Ellenőrzési Osztály

Határidő:   azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a sürgősségi     indítványok   szavazása következik:

Az 1. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat  a  települési  szilárd  hulladékkal  kapcsolatos 
hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 56/2001. (XII. 
12.) sz. rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy   rendelet   megalkotásáról kell döntenie 
a Közgyűlésnek. A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 19 igen, 2 nem szavazattal, 7 tartózkodás mellett 
megalkotta  az 15/2013. számú rendeletét a települési szilárd 
hulladékkal  kapcsolatos  hulladékkezelési  helyi 
közszolgáltatásról  szóló  56/2001.(XII.12.)  önkormányzati 
rendelet módosításáról.

A   2  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  szociális 
szolgáltatásokról  és  azok  igénybevételéről  szóló  21/2010. 
(VI.30.) számú önkormányzati rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy   rendelet   megalkotásáról kell döntenie 
a Közgyűlésnek. A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
Kéri, szavazzanak.

A Közgyűlés 17 igen, 0 nem szavazattal, 11 tartózkodás mellett 
megalkotta  az  16/2013.  számú  rendeletét  a  személyes 
gondoskodást  nyújtó  szociális  szolgáltatásokról  és  azok 
igénybevételéről  szóló  21/2010.  (VI.30.)  számú 
önkormányzati rendelet módosításáról. 
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A   3  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat  a  lakosság  közüzemi  költségeinek  mérséklésére 
irányuló kormányzati intézkedések támogatására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 26 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-78/4642/2013. sz. határozatot

Tárgy: A lakosság közüzemi költségeinek mérséklésére irányuló kormányzati  intézkedések 
támogatása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  lakosság  közüzemi  
költségeinek mérséklésére irányuló kormányzati intézkedések támogatására” című előterjesztést 
és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a lakosság energiaköltségeinek mérséklésére  
irányuló megtett és a tervezett kormányzati intézkedéseket.

Felelős:  Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet
Határidő:  azonnal

A   4  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat  Miskolc  Város  Környezetvédelmi  és 
Energiahatékonysági  Közalapítvány  megszüntetéséhez  való 
hozzájárulás megadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint   egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-79/4622/2013. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc Város Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Közalapítvány 
megszüntetéséhez való hozzájárulás megadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Javaslat a Miskolc Város 
Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Közalapítvány megszüntetéséhez való hozzájárulás 
megadására című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése mint alapító megállapítja, hogy a Miskolc Város 
Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Közalapítvány az alapító okiratban 
megfogalmazott célok tekintetében működését nem kezdte meg, ezért a közalapítványt tovább 
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működtetni nem kívánja. Mindezekre tekintettel úgy dönt a 2006. évi LXV. törvény 1. § (4) 
bekezdése   alapján,  hogy  alapítóként  kérelemmel  fordul  a  bíróság  felé  a  közalapítvány 
megszüntetése érdekében.

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy  nyújtson  be  kérelmet  a  bírósághoz  a 
Miskolc Város Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Közalapítvány megszüntetésére és 
az alapítvány nyilvántartásból való törlésére. Egyben felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
eljárás során a szükséges jognyilatkozatokat megtegye.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: azonnal

3. A Közgyűlés dönt arról, hogy a Miskolc Város Környezetvédelmi és Energiahatékonysági 
Közalapítvány bankszámláján lévő fel nem használt közalapítványi vagyont - a megszüntető 
eljárást követően – a közalapítvány alapító okiratában megfogalmazott célokra fordítja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: a bírósági eljárás jogerős befejezését követően folyamatosan

Az 5. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és 
Működési Szabályzatának jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 12 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-80/4640/2013. sz. határozatot

Tárgy:  A Miskolci Önkormányzati Rendészet  Szervezeti és Működési Szabályzatának jóvá-
hagyására

Miskolc Megyei  Jogú Város közgyűlése megtárgyalta  a  „Javaslat  a  Miskolci  Önkormányzati 
Rendészet   Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására„ című előterjesztést és az 
alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Műkö-
dési Szabályzatát a határozat mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Miskolci Önkormányzati Rendészet vezetője
Végrehajtásban közreműködik: Hatósági Főosztály
Határidő: azonnal 
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A 6. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  és  Jekatyeringburg 
város közötti szándéknyilatkozat jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-81/4635/2013. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  és  Jekatyerinburg  város  közötti  szándéknyilatkozat 
jóváhagyása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Miskolc  Megyei  Jogú  Város  és  
Jeketyerinburg  városa  közötti  szándéknyilatkozat  jóváhagyására” című  előterjesztést  és  a 
következő határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  felhatalmazza  a  polgármestert  a  Jekatyerinburg 
városával megkötendő, jelen határozat mellékletét képező szándéknyilatkozat aláírására.

Felelős:  Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet
Határidő:  Azonnal

A 7. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat  a  Miskolc  Holding  Önkormányzati  Vagyonkezelő 
Zártkörűen  működő  Részvénytársaság  jegyzett  tőkéjének 
felemelésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 12 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-82/4623/2013. sz. határozat  ot  

Tárgy: Miskolc  Holding  Önkormányzati  Vagyonkezelő  Zártkörűen  működő 
Részvénytársaságban lévő jegyzett tőke felemelése

A  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  Miskolc  Holding 
Önkormányzati  Vagyonkezelő  Zártkörűen  működő  Részvénytársaság  jegyzett  tőkéjének 
felemelésére” című előterjesztést, és azzal összefüggésben az alábbi határozatot hozza: 

1./  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  (törzsszám:  472009  841105,  székhelye:  3525 
Miskolc, Városház tér 8. sz.), mint a Miskolc Holding Önkormányzati Vagyonkezelő Zártkörűen 
működő  Részvénytársaság  (rövidített  név:  Miskolc  Holding  Zrt.,  cégjegyzékszám:  Cg.05-10-
000406, székhely: 3530 Miskolc, Hunyadi u. 5.), egyszemélyes alapítója, és alaptőkéjének terhére 
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kibocsátott összes részvény egyedüli tulajdonosa, úgy is, mint a Zrt. Legfőbb Szerve, elhatározta a 
Miskolc Holding Zrt. alaptőkéjének felemelését e határozat meghozatalának napjával.

A Legfőbb Szerv elrendeli a Miskolc Holding Zrt. cégjegyzékbe bejegyzett 17.908.000.000,- Ft,-ot 
azaz Tizenhétmilliárd-kilencszáznyolc- millió forintos jegyzett tőkéjének – mely áll 1.656.000.000.- 
Ft  készpénzből  és  16.252.000.000.-  Ft  apportból  –  514.000.000,-  Ft-tal,  azaz  ötszáztizennégy 
-millió forinttal történő felemelését, mely nem pénzbeli hozzájárulás (apport) szolgáltatásával 
valósul meg.
A Legfőbb Szerv megállapítja, hogy a jelen döntéssel elhatározott alaptőke-emeléssel a Miskolc 
Holding  Zrt.  alaptőkéje  (jegyzett  tőke) 18.422.000.000,-  Ft-ot,  azaz  tizennyolcmilliárd-
négyszázhuszonkettő-millió forintot tesz ki. 

A Legfőbb Szerv rögzíti, hogy az alaptőke-emelésre zártkörű módon, új részvények kibocsátásával 
kerül sor. 

Az alaptőke növekmény terhére a Miskolc Holding Zrt.-nél kibocsátásra kerül 514 db, egyenként 
1.000.000,- Ft névértékű, névre szóló, nyomdai úton előállított törzsrészvény, amelyek a korábban 
kibocsátott törzsrészvényekkel azonos sorozatba és fajtába tartoznak, illetve azokkal azonos jogokat 
testesítenek  meg.  Az  alaptőke  növekmény  terhére  kibocsátott  új  részvények  kibocsátási  értéke 
megegyezik a részvények névértékével.
Az alaptőke emelés során kibocsátandó új  részvények ellenértékét  Miskolc Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata  (Miskolc,  Városház  tér  8.,  képviseli  dr.  Kriza  Ákos  polgármester)  a  miskolci 
47511/1.  helyrajzi  szám  alatti  62  ha  5944  m2  területű  „kivett,  beépítetlen  terület”  ingatlan-
nyilvántartási  megjelölésű  külterületi  ingatlan  apportként  történő  rendelkezésre  bocsátásával 
(apport tárgya) szolgáltatja a Miskolc Holding Zrt. részére,  a jelen határozat  meghozatalát követő 
15 napon belül. Az ingatlant a tulajdoni lap III/2., 3., illetve 4., 5. pontjában az ÉMÁSZ Hálózati 
Kft.  javára bejegyzett  vezetékjog terheli,  ezt  meghaladóan  az ingatlan tulajdonosa szavatol  az 
ingatlan per-, teher-, és igénymentességéért.
Az apport értéke az előzetes értékelést végző Dr Gál Jolán könyvvizsgáló (Miskolc, Őz utca 47., 
könyvvizsgálói igazolvány száma: 001723.) értékelésének figyelembevételével 514 millió Ft, azaz 
ötszáztizennégymillió forint.

2./ A Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata az apportálás előfeltételeként nyilatkozatot tesz 
arra, hogy a korábban forgalomba hozott valamennyi részvényének névértékét, illetve kibocsátási 
értékét  befizette,  a  nem  pénzbeli  hozzájárulást  pedig  maradéktalanul  a  részvénytársaság 
rendelkezésére  bocsátotta.  Az  önkormányzat  kötelezettséget  vállal  arra,  hogy az  apport  tárgyát 
képező Miskolc 47511/1.  helyrajzi  szám alatti  ingatlan együttest  a jelen határozat meghozatalát 
követő 15 napon belül nem pénzbeli hozzájárulásként a részvénytársaság rendelkezésére bocsátja. 
Kijelöli Dr. Kriza Ákos polgármestert arra, hogy a Miskolc Holding Önkormányzati Vagyonkezelő 
Zrt.  alaptőkéjének felemelésével  összefüggésben nyomdai  úton előállított  514 db 1.000.000,-  Ft 
névértékű,  névre  szóló  törzsrészvényt  a  szolgáltatott  apport  ellenében  átvegye,  továbbá 
felhatalmazza a polgármestert a tőkeemelés kapcsán szükséges, az önkormányzat részéről adandó 
nyilatkozatok (ingatlan-nyilvántartási eljárás, cégeljárása) aláírására.

3./ A Gt. 255. §-ra utalva a Legfőbb Szerv megállapítja, hogy az alaptőke emelés:

-  új  részvények  kibocsátására  kerül  sor,  mely  zártkörű  módon  történik  (valamennyi  újonnan 
kibocsátott részvényt Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata veszi át), 
-  az  alaptőke  emelés  514  millió  Ft  mértékben  történik,  amely  összeg  megegyezik  az  alaptőke 
emelés legkisebb tervezett összegével,
- a kibocsátandó új részvények ellenértékét Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata a miskolci 
47511/1.  helyrajzi  szám  alatti  62  ha  5944  m2  területű  „kivett,  beépítetlen  terület”  ingatlan-
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nyilvántartási  megjelölésű  külterületi  ingatlan  apportként  történő  rendelkezésre  bocsátásával 
szolgáltatja a Miskolc Holding Zrt. részére a jelen határozat meghozatalát követő 15 napon belül. 
- az apport értéke az előzetes értékelést végző Dr Gál Jolán könyvvizsgáló (Miskolc, Őz utca 47. 
könyvvizsgálói igazolvány száma: 001723.) értékelésének figyelembevételével 514 millió Ft, azaz 
ötszáztizennégy millió forint, 
a Közgyűlés megállapítja, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata az alaptőke emelés 
során kibocsátandó új részvények átvételére vonatkozó nyilatkozatát megtette, ezen nyilatkozatát 
megerősíti jelen határozat meghozatalát követő 10 napon belül.
- a Legfőbb Szerv kötelezi a Miskolc Holding Zrt. vezérigazgatóját, hogy az alaptőke változásával 
kapcsolatos  legfőbb  szervi  döntést  a  cég  honlapján  a  hatályos  Alapító  Okirat  rendelkezéseinek 
megfelelően 30 napon belül tegye közzé. 

4./ A Legfőbb szerv az alaptőke felemelésével összhangban feltételesen (a gazdasági társaságokról 
szóló 2006.évi IV. törvény 256.§ (1) bekezdésében foglaltakra utalva) az a részvények átvételére 
vonatkozó kötelezettségvállaló nyilatkozatra tekintettel- a Miskolc Holding Zrt. Alapító Okiratát az 
alábbiak szerint módosítja: 

1.      Az Alapító Okirat V./2 első bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép:
V/2.
„A  részvénytársaság  alaptőkéje/jegyzett  tőkéje:  18.422.000.000,  -Ft,  azaz  tizennyolcmilliárd-
négyszázhuszonkettő- millió forint. 
A törzstőke áll 1.656.000.- e Ft készpénzből és 16.766.000,- e Ft apportból.
Az Alapító rögzíti, hogy a részvények kibocsátása névértéken történt.

2.      Az Alapító Okirat V./4 pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:
V/4. Az apport tárgyai az alábbiak:
Gazdasági társaság/egyéb 
apport

Az Önkormányzat által átadott társasági  
részesedések és egyéb apport 

A társasági 
részesedés, mint  
apport
szolgáltatáskori  
értéke (eFt)

jegyzett tőke 
névértéke   

(eFt)

apportált részesedés aránya 
(%)

MIK Zrt. – 71 db részvény     228.690 100,00      510.104
VFV Zrt. – 1 db részvény   8.989.000 100,00   9.236.523
MVK Zrt. - 128 db részvény   1.682.870 100,00   2.013.046
MIVÍZ Kft. – 1 db üzletrész      600.000 100,00   1.791.443
Szocio-Produkt Kft. – 1 db 
üzletrész

  16.250                   99,39        31.331

Régió Park Miskolc Kft. – 1 
db üzletrész

    3.000 96,77        89.094

AVE Kft. – 1 db üzletrész        74.510 45,00      157.295
MIHŐ Kft. – 1 db üzletrész   2.200.000 100,00   2.315.019
Miskolci Kommunikációs 
Kht. – 1 db üzletrész

       28.000 100,00        14.851

Miskolci Városgazda Kht. – 
1 db üzletrész
Miskolctapolca Fejlesztési 
Kft. – 1 db
üzletrész
MIBERSZOLG Kft. – 1 db 
Üzletrész

       73.350
 

740.500
 

3000

100,00
 

100,00
 

100,00

       92.021
 

740.500
 

500
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Miskolc 47511/1 hrsz-ú 
62.5944 m2nagyságú kivett  
beépítetlen terület
 

     - 100.00  
                   514.000

Törzstőkében nyilvántartott  
apport összesen

  16.766.000

 
A jegyzett tőke teljes összegének rendelkezésre bocsátása megtörtént.
 

3.      Az Alapító Okirat V./5 pont helyébe az alábbi rendelkezés lép:
V/5.
A 2013.  április  18.  napján  elhatározott  alaptőke  változás  -  alaptőke-emelés  -  során  az  Alapító 
514.000.000,- Ft nem pénzbeli betét - ingatlan apport- szolgáltatására vállal kötelezettséget. 
A felemelt  alaptőke  terhére  kibocsátásra  kerül  514  db  1.000.000,-  Ft  névértékű,  névre  szóló, 
nyomdai úton előállított új törzsrészvény, mely a korábban kibocsátott törzsrészvényekkel azonos 
sorozatba és fajtába tartozik.
Az alaptőke felemelése során kibocsátott részvények kibocsátási értéke megegyezik a névértékkel. 
Az  alaptőke  felemelése  során  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  (3525  Miskolc, 
Városház  tér  8.)  által  szolgáltatott  514.000.000,-  Ft  nem  pénzbeli  betét-  ingatlan  apport- 
ellenértékeként az Alapító kizárólagos tulajdonába kerül a fentebb megjelölt újonnan kibocsátandó 
514 db 1.000.000,- Ft névértékű, névre szóló törzsrészvény.
Az Alapító a nem pénzbeli betét - ingatlan apport- szolgáltatására vonatkozó kötelezettségét akként 
teljesíti, hogy az alaptőke-emelésről szóló legfőbb szervi határozat meghozatalát követő 15 napon 
belül a társaság rendelkezésére bocsátja  a miskolci 47511/1. helyrajzi szám alatti 62 ha 5944 m2 
területű  „kivett,  beépítetlen  terület”  ingatlan-nyilvántartási  megjelölésű  belterületi  ingatlant 
apportként, ingatlan apport jogcímén. 
Az Alapító rögzíti, hogy az alaptőke-emelés során kibocsátott új részvények átvételére vonatkozó 
nyilatkozatát az alaptőke-emelésről szóló legfőbb szervi határozatnak megfelelően megtette.
 

4.      Az Alapító Okirat VI./1. pontjának első mondata helyébe az alábbi rendelkezés lép:
VI/1.
A Részvénytársaság alaptőkéjének (jegyzett tőkéjének) terhére kibocsátásra kerül összesen 18.422 
db egyenként 1.000.000,-, azaz Egymillió forint névértékű, névre szóló, nyomdai úton előállított, 
egy sorozatba tartozó törzsrészvény.
Minden egyes részvény névértékeként (egymillió forintonként) egy szavazattal rendelkezik.
 
Jelen módosítás az Alapító Okirat egyéb rendelkezéseit nem érinti. 
 
5./ A Közgyűlés utasítja a Miskolc Holding Zrt. vezérigazgatóját, hogy a tőkeemeléssel kapcsolatos 
cégeljárást és ingatlan-nyilvántartási eljárást folytassa le. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
Alapító  Okirat  módosítását,  az  egységes  szerkezetű  Alapító  Okiratot,  valamint  a  változások 
átvezetéséhez szükséges nyilatkozatokat aláírja.

Felelős  :    Dr. Kriza Ákos Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Miskolc Holding Zrt. Igazgatósága, Vezérigazgató 
Végrehajtást     felügyelő főosztály  :  Gazdálkodási főosztály
Határidő  :    azonnal, illetve a döntés követő 30. nap
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A 8. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat  a  Miskolci  Sportholding  Kft.  megalapítására, 
valamint kapcsolódó döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük, 
valamint  személyi kérdésekben szükséges határozniuk. A személyi kérdésben minősített többség, 
minimum 15 szavazat szükséges.

Kéri, szavazzanak Draskóczy Imre ügyvezető személyéről. 

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 10 tartózkodás mellett 
Draskóczy  Imrét  a  Miskolci  Sportholding  Kft.  ügyvezető 
igazgatójává javasolja.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  szavazzanak Dankó  Gyula  felügyelőbizottsági  tag 
személyéről.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 11 tartózkodás mellett 
Dankó  Gyulát a  Miskolci  Sportholding  Kft. 
felügyelőbizottsági tagjává javasolja.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  szavazzanak Kupai  András felügyelőbizottsági  tag 
személyéről.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 11 tartózkodás mellett 
Kupai  András a  Miskolci  Sportholding  Kft. 
felügyelőbizottsági tagjává javasolja.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  szavazzanak Dr.  Megyery  Péter felügyelőbizottsági  tag 
személyéről.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 11 tartózkodás mellett 
Dr.  Megyery  Pétert a  Miskolci  Sportholding  Kft. 
felügyelőbizottsági tagjává javasolja.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak a Conto és Controll Kft.részéről Dr. Lukács 
János könyvvizsgálóról.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 10 tartózkodás mellett 
Conto  és  Controll  Kft.-t részéről Dr.  Lukács  Jánost  a 
Miskolci Sportholding Kft. könyvizsgálójává javasolja.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri,  szavazzanak az  előterjesztés  szerinti  teljes  határozati 
javaslatról, figyelemmel a személyi kérdésekben hozott döntésekre

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 11 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-83/4636/2013. sz. határozatot

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat a Miskolci Sportholding  Kft.  
megalapítására, valamint kapcsolódó döntések meghozatalára” című előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza:
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A határozat tárgya: 

1.) Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  határozat  melléklete  szerinti  Társasági 
Szerződés  jóváhagyásával  hozzájárul  ahhoz,  hogy  az  Önkormányzat  és  a  nemzeti 
vagyonról szóló törvény 8. § (14) bekezdése alapján a Miskolc Holding Zrt. a Miskolci 
Sportholding Korlátolt Felelősségű Társaságot megalapítsa.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Közreműködik  :  Miskolc Holding Zrt.

Gazdálkodási Főosztály
Határidő  : azonnal

2.) A Közgyűlés  felhatalmazza a Polgármestert a 1.) pont szerinti Társasági Szerződés 
aláírására.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő  : azonnal

3.) A Közgyűlés a Miskolci Sportholding Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjének 
Draskóczy Imre (lakcíme: ..........................., anyja neve: ........................, adóazonosító jele: 
...........................) javasolja. Az ügyvezető feladatát megbízási jogviszony keretében látja el.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: azonnal

4.) A  Közgyűlés  a  Miskolci  Sportholding  Korlátolt  Felelősségű  Társaság 
felügyelőbizottsági  tagjává  Dankó  Gyula (anyja  neve:  ............,  lakóhely:  ................) 
javasolja.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: azonnal

5.) A  Közgyűlés  a  Miskolci  Sportholding  Korlátolt  Felelősségű  Társaság 
felügyelőbizottsági  tagjává  Kupai  András (anyja  neve:  ............,  lakóhely:  ................) 
javasolja.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: azonnal

6.) A  Közgyűlés  a  Miskolci  Sportholding  Korlátolt  Felelősségű  Társaság 
felügyelőbizottsági  tagjává  Dr.  Megyery  Péter  (anyja  neve:  ............, 
lakóhely: ................) javasolja.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 
Határidő: azonnal
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 7.) A  Közgyűlés  a  Miskolci  Sportholding  Korlátolt  Felelősségű  Társaság 
könyvvizsgálójává  Conto és Controll Kft. Ügyvezetőjét Dr. Lukács János javasolja.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 
Határidő: azonnal

8.) A Közgyűlés a Miskolci Sportholding Kft. megalapításához szükséges 2.900.000.- Ft 
törzsbetét fedezetét a 2013. évi költségvetés általános tartaléka terhére biztosítja.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik  :  Humán Főosztály 
Határidő: azonnal

9.) A Közgyűlés felkéri a Miskolci Sportholding Korlátolt Felelősségű Társaságot, hogy a 
2013. júniusi rendes Közgyűlésre (2013. június 20.) 
-  készítsen  részletes  javaslatot  a  Miskolc  városi  sportigazgatás  átszervezésére,  melyben 
megjelöli  azokat  a  jogi  és  gazdasági  formákat,  amelyben  az  új  struktúra  működését 
elképzeli,
-  javaslatában világítsa  át,  és gyűjtse  rendszerbe az önkormányzat,  vagy önkormányzati 
intézmények/gazdasági  társaságok  tulajdonában  lévő  sportcélú  ingatlanokat, 
létesítményeket,  ezekre  készítsen  komplex  hasznosítási  tervet,  érintve  az  MVSC 
Sporttelepet is,
-  vizsgálja  meg a  társasági  adóból  származó  sportfinanszírozási  rendszer  további 
lehetőségeit  a  városban,  javaslatában  térjen  ki  arra,  hogy Miskolc  hogyan  tudná  az  új 
intézménystruktúrával még hatékonyabban kiaknázni az ebben rejlő lehetőségeket.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Miskolci Sportholding Kft.
Végrehajtást     felügyelő főosztály  :  Humán Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2013. június 20.

A 9. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat  Magyar  Labdarúgó  Szövetség  által  meghirdetett 
Pályaépítési Program IV. ütem pályázatának benyújtására és 
önrész biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint   egy   határozati   javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  és 
meghozta a

IV-84/4637/2013. sz. határozatot

T  árgy:   Magyar Labdarúgó Szövetség által meghirdetett Pályaépítési Program IV. ütem 
pályázat benyújtása és önrész biztosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Magyar Labdarúgó Szövetség 
által meghirdetett Pályaépítési Program IV. ütem pályázatának benyújtására és önrész biztosítására” 
című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
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1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja, hogy az Önkormányzat tulajdonát ké-
pező, természetben  Miskolc,  Ifjúság  u.  16-20.  szám  alatt  található,  Miskolc belterület, 
40.023/2 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozóan a Magyar Labdarúgó Szövetség által meghirdetett 
Országos Pályaépítési Program IV. ütemre a pályázatát benyújtsa. A pályázattal megvalósuló 
beruházás műfüves labdarúgó pálya építésére irányul.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:  Humán Főosztály
Határidő: azonnal

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Magyar Labdarúgó Szövetséghez benyújtott 
pályázathoz szükséges önrészt (30%-ot, azaz 9.513.570.-Ft-ot, azaz kilencmillió-
ötszáztizenháromezer-ötszázhetven forintot) az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének 
pályázati önrész soráról biztosítja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:  Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázattal kapcsolatos további teendők 
lebonyolítására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:  Humán Főosztály
Határidő: azonnal

4. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert arra, hogy kössön együttműködési 
megállapodást a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal a Miskolc 40.023/2 hrsz-ú 
ingatlanon megvalósuló műfüves futballpálya használatával kapcsolatban oly módon, hogy 
tanítási időn kívül a futballpálya használatának és hasznosításának joga az Önkormányzatot 
illeti meg.  Az  együttműködési  megállapodásnak  tartalmaznia  kell  a  labdarúgópálya 
fenntartásával és karbantartásával kapcsolatos költségek viselésének szabályait is.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:  Humán Főosztály
Határidő: a labdarúgópálya üzemebe helyezéséig

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Bejelenti, hogy a napirendi szavazások végére értek.  Mai 
munkájukat befejezték, melyet megköszön a jelenlévőknek.
Emlékezteti a képviselőket, hogy a legközelebbi Közgyűlés munkaterv szerinti időpontja: 2013. 
május 16.    napja  .   Az ülést 16 óra 45 perckor bezárja.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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